
PROTOKÓŁ NR XII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 29 grudnia 2011 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1400 a zakończyło o godz. 1730 

l a 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Otwieram XII sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. Witam 
przybyłych gości, Pana Starostę Powiatu Łobeskiego, radnego powiatowego, Burmistrz z 
pracownikami, Sekretarz i z mecenasem. Witam Przewodniczącą Komisji wyborczej po raz czwarty 
na tej sali w tej kadencji. Witam przedstawiciela Vogla Pana Cechaka, sołtysów, radnych, prasę 
powitania chyba wszystkich. Witam Panią, która będzie dzisiaj zaprzysiężona na naszej sesji 
odbędzie to się zgodnie z porządkiem naszej sesji. Stwierdzam, że na podstawie 14 radnych jest nas 
13 także w tej chwili obrady sesji już są prawomocne 
(lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, lista obecności 
sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

I b 
Przejdziemy do punktu 1 b przedstawienie porządku sesji. Czy są uwagi do porządku dzisiejszej 
sesji?. Nie widzę uwag od strony Pani Burmistrz od strony tadnych również nie widzę, więc 
przystępujemy do głosowania naszego porządku dzisiejszej sesji. Kto jest za przyjęciem porządku 
obrad naszej dzisiejszej sesji jak w załączonych materiałach?. Kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
(Pan Marcin Szostakiewicz - radny Rady Miejskiej nie był obecny przy głosowani) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 

PORZĄDEK OBRAD 
XII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 29 grudnia 2011 roku na godzinę 1400 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 30 listopada 2011 

roku 

II. Wystąpienie Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w tym: 
a) wręczenie zaświadczenia o wyborze na radną V I kadencji Rady Miejskiej Pani Barbarze 

Górniak 

III. Złożenie ślubowania przez radną 

IV. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
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V. Informacje: 
1. informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

VI. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. zmieniająca uchwałę nr XXVII/270/09 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 2009 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 72/4 położonej w obrębie Stare Węgorzynko 
oraz jej otoczenia w gminie Węgorzyno — druk nr 1 

2. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 — druk nr 2 
3. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020 — (projekt 

uchwały zostanie rozdany na posiedzeniu komisji)—druk nr 2 a 
4. ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2011 — druk nr 3 
5. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2012 - druk nr 4 

VII. Przyjęcie budżetu na rok 2012 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
c) odczytanie wniosków Komisji Budżetowo — Gospodarczej do projektu budżetu 
d) odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu 
e) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej 
f) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie uchwały w 

sprawie wieloletmej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
g) głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Węgorzyno na lata 2012-2020 

VIII. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

IX. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

X. Wolne wnioski i komunikaty 

XI. Zakończenie obrad 

I c 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przyjęcie protokołu z X I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 
30 listopada 2011 roku . Protokół jest na Bip — ie, a w ogóle po sesji to zawsze można otrzymać 
płytkę z obradami naszej sesji. Kto chciał się zapoznać to tą płytkę mógł otrzymać. Na Bip — ie 
również wszyscy mieszkańcy mogli poczytać. Czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji, jeżeli 
nie widzę przechodzimy do głosowania przyjęcia protokołu z X I sesji? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
(Pan Marcin Szostakiewicz - radny Rady Miejskiej nie był obecny przy głosowaniu) 
Przewodniczący Rady Miejskiej — protokół został przyjęty 
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II 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu II uroczystego wystąpienie 
Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej proszę Pani Jadzia Krasnodębska 

H a 
Pani Jadwiga Krasnodębska Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej - 20 listopada 
odbyły się wybory uzupełniające w okręgu wyborczym nr 3 w Sielsku. Większością głosów mandat 
radnej uzyskała Pani Barbara Górniak. Mam zaszczyt wręczyć Pani zaświadczenie Stosownie do 
art. 128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i 
sejmików województw Gminna Komisja Wyborcza w Węgorzynie stwierdza, że w wyborach, które 
odbyły się 20 listopada 2011 r. Pani Górniak Barbara Wiesława wybrana została Radną Gminy 
Węgorzyno. Życzę Pani satysfakcji z pełnienia funkcji radnej tego by na koniec kadencji stwierdziła 
Pani, że nie był to zmarnowany czas, jeszcze raz wszystkiego dobrego 

III 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje formalnością na razie I etap został dopełniony 
dziękuje Pani Przewodniczącej żeby dopełnić złożenia ślubowania. Przystąpimy w tej chwili do 
złożenia ślubowania przez nowo wybraną radną ja odczytam teraz rotę ślubowania i Pani radna 
wypowie słowo ślubuje. Ślubowanie może dopełnić z dopowiedzeniem słowa „tak mi dopomóż 
Bóg". Proszę o powstanie odczytam rotę ślubowania „Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców" radna 
Górniak 

Pani Barbara Górniak - ślubuję tak mi dopomóż Bóg 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje bardzo, stwierdzam, że Pani Barbara Górniak 
złożyła ślubowanie i w tym momencie przejęła Pani obowiązki radnej może Pani głosować 
zabierać głos w dyskusji, Pani głos będzie na tej sali honorowym. Gratuluje nowo wybranej radnej 
życzę sukcesu na tej niby działalności samorządowej myślę, że część Pani zamierzeń się spełni, bo 
na tej sali nie wszystkie zamierzenia się spełniają. Jak powiedziała Przewodnicząca żeby, chociaż na 
koniec kadencji, chociaż trochę było satysfakcji, że nie był to zmarnowany czas. Gratuluje Pani 
Basiu jeszcze raz 

Pani Barbara Górniak - dziękuje bardzo i liczę na wsparcie moich kolegów starszych stażem 
mam nadzieje, że będą mnie wspierali w tych początkach i podpowiadali jak dobrze wypełniać 
obowiązki radnego, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, myślę, że wspólnie razem będziemy sobie pomagać i 
współpracować. Chciałbym w ogóle podziękować Pani Przewodniczącej Gminnej Komisji tak jak 
na początku powiedziałem 4 raz była na tej sali, ale tak się składało, że była na ślubowaniu 
wszystkich radnych na ślubowaniu Pani Burmistrz, na ślubowaniu Pani Radnej Sławskiej teraz jest 
Pani na ślubowaniu radnej Pani Górniak. Dziękuje Pani Jadziu 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Jadwiga Krasnodębska - mam nadzieje, 
że w tej kadencji będzie to ostatnie moje wystąpienie i wszyscy radni dotrwają do końca 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Przewodniczącej 
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Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Jadwiga Krasnodębska - korzystając, że 
tutaj jestem pragnę Państwu życzyć wielu sukcesów, odważnych marzeń, mądrych decyzji, 
satysfakcji, spokoju i pomyślności, wszystkiego dobrego 

- Pan Marcin SzostaHewicz - Radny Rady Miejskiej w Węgorzynie przybył na sesje -

IY 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękujemy, wzajemnie przystępujemy do realizacji porządku 
obrad. Interpelacje wnioski i zapytania radnych, proszę o interpelacje radnych radny Nowacki 

Radny Nowacki -
1. Pani Burmistrz ja na dzisiejszej sesji chciałbym złożyć dwie interpelacje pierwsza interpelacja 

jest taka prośba żeby przy chodniku prowadzącym z Węgorzyna do Runowa umieścić dwa, 
trzy śmietniki 

2. I druga interpelacja dotyczy również chodnika, choó^iika przy ulicy 3 Maja równolegle do 
budynku numer 22 sytuacja jest następująca jest tam bardzo wąsko właśnie naprzeciwko tego 
budynku 7.7. nie ma możliwości żeby przechodni się minęli to są takie moje dwie interpelacje 
dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radny Nowacki, proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz -
1. Tak się składa, że ja też mam dwie interpelacje też dotyczące chodników jeden ja już 

rozmawiałam na komisji dotyczy chodnika na ulicy Grunwaldzkiej, czyli na odległości tutaj 
gdzie stoi pomnik żołnierza pytali mnie o to ludzie, którzy często uczęszczają, kiedy to w 
końcu będzie zrobione i dlaczego to nie było zrobione w tym sezonie letnim? 

2. Druga sprawa dotyczy również chodnika właściwie to połączenia ulicy Matejki z ciągiem do 
chodnika tam od lat nie ma jak mieszkam i mam sześćdziesiąt parę lat nigdy tam nie było 
chodnika jakiegoś połączenia Ci ludzie ulica Matejki kończy się na przejściu między drogą 
powiatową do Mickiewicza tam nie ma przejścia dla pieszych i również nie ma zejścia do 
chodnika, który jest po przeciwnej stronie Jagiellońskiej o to ludzie proszą żeby ten temat 
rozwiązać jak przychodzą słoty, śniegi tam nie ma po prostu deszcze nie ma jak przejść 

3. Trzecią sprawą, którą zauważyłam już nie będziemy narzekać, że mamy straszydło w postaci 
dworca otóż jestem zawiedziona stoi wiata a w tej wiacie namalowane esy floresy nie wiem 
czy to ma tak być mam prośbę do osób, które pilnują porządku żeby zajrzeć tam od czasu do 
czasu, bo niestety młodzież tam jak się przeniosła sama miałam okazje zauważyć, że sobie 
tam posiadują, popijają, popalają i malują tyle dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej Pietrusz, proszę radny Cierpisz 

Radny Cierpisz -
1. Ja mam taką interpelację odnośnie Cieszyna to jest droga do stacji tam są te topole tak zwane 

gruszki ja ich tak nie nazywam tylko drogowcy tak je nazywają ja prosiłem już kilka razy żeby 
je usunąć, bo one niszczą asfalt jeszcze trochę i nic nie będzie tam korzenie już są na asfalcie 
a nie pod, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu, proszę o interpelacje i zapytania radnych, 
proszę Radna Górniak 

Radna Górniak -
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1. Ja mam zapytanie, zwracam się z zapytaniem dotyczącym punktów przedszkolnych 
funkcjonujących w miejscowościach Sielsko i Mieszewo w budżecie na rok 2012 zapewniono 
ich funkcjonowanie do 30 czerwca 2012 roku dział oświata i wychowanie rozdział inne 
formy wychowania przedszkolnego str. 33 czy punkty te nadal będą funkcjonować po 30 
czerwca 2012 roku, jeśli tak to, jakie będzie ich finansowanie? 

2. i drugie zapytanie czy jest możliwość dowozu dzieci do punktu przedszkolnego w Sielsku z 
miejscowości Kraśnik, Lesięcin i Kąkolewice obecnie w punkcie przedszkolnym w Sielsku do 
punktu przedszkolnego w Sielsku chodzi sześcioro dzieci a chętnych byłoby jeszcze 
następnych sześcioro z tych miejscowości, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, kto z radnych jeszcze radny Szymko 

Radny Szymko — 
1. a ja na koniec Pani Burmistrz tak krótko chciałem podziękować, że cmentarz w Sielsku w 

końcu został to ogrodzenie zostało tam jakoś naprawione mogło być zrobione lepiej, bo 
dzisiaj byłem sprawdzać i jeszcze są tam małe usterki, ale myślę, że nie powtórzy się sytuacja 
z roku ubiegłego ostatniej zimy, która była i sarny tam wchodziły 

2. i w sprawie oświedenia również w Sielsku dzisiaj rano o wpół do dziewiątej całe Sielsko 
doskonale oświedone w dobie kryzysu, który nas czeka jak się jeździ po okolicach to widzę, 
że niektóre gminy już wyłączają światło oszczędzając w ten sposób, że świeci się tylko w 
odpowiednich godzinach. Myślałem, że może jakieś naprawy są w Sielsku, ale przejechałem 
przez całe Sielsko i wpół do dziewiątej rano sołtys może potwierdzić jak nie spał cała 
kolonia, całe Sielsko oświedone należałoby coś w tym temacie wymusić od Energetyki. 

3. I w święta człowiek jeździ po rodzinie i mam rodzinę w Węgorzynie to pytają mnie się, co 
dalej z tym parkingiem przy drodze powiatowej to myślę, że część została tego parkingu 
zrobione jak są bloki a resztę miejsce widzę, że jest na parking, ale jakoś nic w tym temacie 
myślę, że to się chyba w nowym roku doczekają się C i mieszkańcy tego parkingu, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę radna Sławska 

Radna Sławska — 
1. jeśli chodzi o te oświedenie to dzwoniłam do Łobza do Panów Ci, co mają oświedenie 

uliczne, powiedzieli mi, że są ustawione zegary astronomiczne tak mi odpowiedziano, 
astronomicznie i to się zapala tak mi odpowiedzieli właśnie odnośnie oświedenia. Ja 
dzwoniłam do Łobza w zeszłym tygodniu jakoś przed świętami dzwoniłam, astronomicznie 
są ustawione zegary oświedenia 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej Sławskiej ten temat to już był na poprzedniej 
sesji Pani Burmistrz się wypowie, proszę sołtysi interpelacje, zapytania, wnioski proszę 

Pani Natalia Moroz Przewodnicząca Rady Osiedlowej -
1. Ja bym chciała złożyć taką interpelację w imieniu mieszkańców prośba o uzupełnienie, że tak 

powiem stanu ławeczek na naszych ulicach szczególnie przy głównych ulicach w mieście, bo 
wcześniej one były, kiedy stały teraz po tych remontach chodników gdzieś tam poginęły a 
ludzie na przykład do Przychodni idąc czy na spacer nie mają gdzie usiąść 

2. jeszcze jedno pytanie takie, zapytanie odnośnie oświedenia tylko tyle, że czy na przykład 
oświedenie, które jest wokół Urzędu musi być wszystkie te duże oświedenie musi się te 
wszystkie lampy muszą się świecić, palić czy co druga lampa nie wystarczyłaby myśląc tutaj o 
kryzysie i oszczędzaniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę sołtys Słomiński 
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Pan Słomiński Sołtys Sielska — 
1. Ja chciałby zgłosić na krzyżówce Siedlice — Runowo do Sielska żeby barierki postawić tam 

może być wypadek tam drogę nową robili i tam jest 1, 5 metrowy rów nie ma barierek w 
ogóle tam ja już poruszałem sprawę, ale na razie nic nie ma 

Przewodniczący Rady Miejskiej — tam jest skarpa czy co? 

Sołtys Słomiński — to jest normalnie rów 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę Sołtysie 

Pan Stępkowski Sołtys Sarnikierza — 
1. Ja mam pytanie, bo tam robili drogę do Węgorzynka, ale została u nas wyjeżdżając z 

Podlipiec została pokruszona to jest około 8 centymetrów popsujemy sobie opony jak tak 
będziemy jeździć tam jest dosyć wysoko czy tam nie można było wyrównać od razu jak robili 
asfalt wyrównać z naszym asfaltem czy tam mają może w planie zrobić nasz asfalt 

Przewodniczący Rady Miejskiej — nie ma porostu zjazdu typowego? 

Pan Stępkowski Sołtys Sarnikierza — nie ma zjazdu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysowi, proszę sołtys z Ginawy 

Pani Margol Sołtys Wiewiecka -
1. Pani Burmistrz ja dzisiaj nie powinnam mówić, ale muszę o tym powiedzieć ze względu na 

moje gardło. Pani Burmistrz chciałam Panią prosić o interwencję w sprawie takiej, o której 
już wcześniej rozmawiałyśmy o tym, podczas remontu drogi krajowej numer 20 nawet sami 
pracownicy, którzy wykonywali ten remont tej drogi po prostu porobili takie straszne doły na 
poboczu, kiedy prosiliśmy ich o zakopanie tych dołów wręcz tym starym asfaltem oni 
powiedzieli, że to nie jest w ich gestii, chciałam zapytać w czyjej to jest gestii tam zatrzymują 
się często samochody ciężarowe to jest przed moją posesja to nawet nie jest na mojej posesji 
i uważam żeby wejść na swoją posesje, ponieważ są tak wielkie doły teraz, kiedy cały czas 
pada deszcz mówię stawały również ich samochody także nic nie zrobili w tym względzie 
także bardzo proszę o interwencję w tej sprawie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani sołtys, proszę sołtysie 

Pan Stępień Sołtys Zwierzynka — ja mam prośbę do Pani Burmistrz, dlaczego ta energetyka jak 
się zgłosi awarię to po miesiącu przyjedzie dopiero wymienić tą żarówkę nie wiem, co wymieni, ale 
trzeba wydzwaniać, ponaglać, po prostu prosić po miesiącu się zlitują i przyjadą nie wiem, dlaczego 
tak jest 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Panie Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to będzie w informacji Pani będzie miała 

Pani Burmistrz - ale to pasuje w tym momencie powiedzieć, to jest właśnie przykład dlaczego 
mamy ten problem z oświedeniem, które za długo się świeci ja mam taki sam problem jak Pan 
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sołtys mimo że monituje pisze pisma pisze e-maile, wydzwaniam to już później nie chcą telefonów 
odbierać to jest właśnie to że z nimi tak ciężko się rozmawia i egzekwuje to co powinni zrobić 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani radna Kamińska 

Radna Kamińska -
1. Ja mam prośbę o rozmowy z P K P na temat dworca w Runowie, dworzec był pięknie 

odremontowany na dzień dzisiejszy jest zniszczony są powybijane szyby młodzież wchodzi 
tam także nie wiem już jest na dzień dzisiejszy zniszczony dworzec w Runowie Pomorskim, 
dlatego proszę albo zabezpieczyć i proszę również żeby Policja wzmogła wiem, że często 
tam są, bo jeżdżą często, ale mimo wszystko proszę żeby wysiedli z samochodu i przeszli się 
po dworcu, bo ci, którzy tam rozrabiają to wiedzą, że z samochodu nie wyjdą jest to taki 
odcinek gdzie można rozrabiać także bardzo proszę żeby wzmożyć ten ruch Policji a 
jednocześnie zabezpieczyć to, co jest zniszczone 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje wracamy do interpelacji sołtysów, proszę sołtys 
Kraśnika 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika -
1. ja chciałam ponaglić, bo już była interpelacja zgłaszana, co z wodociągami się dzieje, że 

umów mieszkańcy w dalszym ciągu nie posiadają czy w ogóle otrzymają te umowy? Nie ma 
w ogóle umów d dzisiaj był Pan z Wodociągów tylko na świetlicy spisał wodę i znowu o dwa 
miesiące się przeciąga w czasie 

Pani Burmistrz - czy Państwo podpisywaliście umowy? 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika — tak 

Pani Burmistrz - to one po prosta nie wróciły 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika — tak 

Pani Burmistrz - ale umowy są podpisane 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika — są podpisane, ale ludzie chcą mieć umowy w domu tak 
powinno być 

Pan Białek Sołtys Lesięcina — ale część umów jeszcze jest w ogóle nie podpisana 

Pani Burmistrz - ja rozmawiałam z Wodociągami w tym temacie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze Pani Burmistrz w informacji Pani Burmistrz powie, 
dobrze dopytanie jeszcze, jeżeli nie widzę przechodzimy do punktu następnego informacje 
Burmistrza z działalności między sesjami, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - przepraszam, ale jeszcze notuje interpelacje. Miesiąc grudzień był bardzo 
pracowity, dużo się wydarzyło podpisałam w Szczecinie w PROW-ie umowę na dofinansowanie 
zagospodarowania terenu przy Szkole Podstawowej w Węgorzynie poprzez urządzenie placu zabaw 
wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Jesteśmy już po pierwszych poprawkach projektów z L G D 
sadzawka Sielsko, pomost Brzeźniak. W miesiącu grudniu odbyły się również takie uroczystości jak 
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„Złote Gody Par Małżeńskich" z terenu gminy. Został zorganizowany wraz z Państwem Radnymi i 
Radą Osiedlową i z sołtysami oraz OPS - em Mikołajki w hali Gimnazjum. Odbył się również 
dzięki współpracy z sołtysami radnymi spotkanie Wigilijne dla osób starszych, samotnych, 
przedstawicieli organizacji. Odbyło się ono w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim przy 
pięknym przedstawieniu Jasełek przygotowanym przez nauczycieli. Zostały wydane komunikaty w 
sprawie gazu w sprawie kontynuacji programu azbest i w sprawie oczyszczalni przydomowych te 
tematy będziemy wchodzić w przyszłym roku w niektórych kontynuacja w niektórych będziemy 
rozpoczynać. Chciałabym chwilę zająć podsumowując trochę bardzo krótko, mimo że budżet był 
w takim stanie finansowym jak Państwo wiedzieliście, bo informowałam Państwa od samego 
początku, jakie mamy niedobory i jakie mamy zawyżone dochody, że te dochody nie będą w takiej 
wielkości praktycznie wypracowane i w głównej mierze nie uda się ich wykonać. Niemniej jednak 
uważam, że rok należy zaliczyć do udanych " pod względem inwestycji, jakie udało się 
przeprowadzić na terenie Gminy Węgorzyno, udało nam się zrobić remonty dróg w Gościsławie, 
Sielsku, Trzebawiu, Sulicach kawałek w Wiewiecku w Ginawie. Inwestycje, które już są zakończone 
wodociągowe, wodociąg Gościsław ulica Jagiellońska, termomodernizacja świetlic wiejskich w 
Mielnie, Mieszewie i Runowie Pomorskim. Jesteśmy po zrealizowaniu zdjęcia odbioru azbestu, 
utylizacji azbestu dla mieszkańców części mieszkańców w przyszłym roku będziemy to 
kontynuować. Udało się zrobić parking przy przedszkolu, dokaóczamy chodnik w ulicy Kościuszki 
na bieżąco monitorowaliśmy zakończenie inwestycji drogi powiatowej ulica Runowską - Runowo ta 
część parkingów, która została już wykonana, które będą mam nadzieje kontynuowane w 
przyszłym roku. To jest część rzeczy, które udało się zrealizować z tego jestem bardzo zadowolona 
i w tym miejscu chciałabym serdecznie podziękować wszystkim pracownikom urzędu, Pani 
Skarbnik bardzo dużą pracę w tym wszystirim miała i ma i Pani Sekretarz, którą proszę o 
przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom urzędu, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz za informację z działalności między 
sesjami. W tej chwili przejdziemy do punktu V I głównego podjęcie uchwał w sprawie. W związku z 
tym, że mamy przedstawiciela Vogla Pana Cechaka ta uchwała brzmi: uchwała nr X X V I I 
zmieniająca uchwałę nr XXVII/270/09 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 2009 roku 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu działki o nr ewid. 72/4 położonej w obrębie Stare Węgorzynko oraz jej otoczenia w gminie 
Węgorzyno. To jest uchwała zmieniająca, to jest uchwała na druku nr 1. Pani Burmistrz na 
komisjach tą uchwałę referowała w związku z tym, że mamy Pana Cechaka bardzo proszę 
powiedzieć, dlaczego musimy ją zmienić? 

Pan Maciej Cechak przedstawiciel firmy VOGEL - już mówię dzień dobry Państwu. Jestem 
planistą przestrzennym i opracowuję tego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
My żeśmy podjęli dwie uchwały na jednej sesji znaczy Państwo podjęli dwie uchwały dotyczące 
zmiany w studium uwarunkowań, która dawała szansę opracowania planu zagospodarowania 
przestrzennego w kierunkowym z takim samym tematem wiodącym i uchwałę w sprawie 
sporządzenia planu do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W przypadku 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wyznaczyliśmy teren tym planem nieco 
większy niż w studium, ponieważ w studium droga krajowa nr 20 jest drogą krajową nr 20 i nie 
trzeba było na tym poziomie gęstości informacyjnej żadnych dodatkowych uwag. Natomiast w 
odniesieniu do planu taki mały fragment drogi krajowej również do to terenu objętego uchwałą o 
przystąpieniu do planu został przyłączony, ponieważ liczyliśmy się z tym, że tam będą zjazdy do 
tego zespołu zabudowy, który obejmuje sam plan. W trybie opracowania tego planu i po przesłaniu 
go do uzgodnień do projektu instytucji organu zgłosił się do mnie odpowiedni pracownik Dyrekcji 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad ze stwierdzeniem, że dobrze by było gdybyśmy 
drogi krajowej tym planem nie obejmowali, wyjaśnię, dlaczego. Ja przyjęłam to do wiadomości stąd 
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poprosiłem Panią Burmistrz o przedstawienie Wysokiej Radzie propozycji takiej uchwały w chwili 
obecnej obowiązuje i przez jakiś czas jeszcze będzie obowiązywała tzw. Spec ustawa drogowa to 
jest ustawa ZRIT-o ustawa Zasady Realizacji Inwestycji Drogowych. Wszyscy, którzy się z realizacją 
inwestycji drogowych spotkali wiedzą, że niezależnie od tego, co będzie zapisane w planie 
miejscowym i tak organ realizujący to przedsięwzięcie w tym wypadku Dyrekcja Generalna Dróg 
Krajowych i Autostrad prowadzi to osobna procedurą właśnie tymi przepisami ustawy ZRIT -o. I 
jest sytuacja taka, że oni w stanie bieżącym w chwili, kiedy opracowują dokumentacje projektowa 
już tą wykonawczą dla realizacji wszczynają procedurę z cyklów przyrodniczych, bo jesteśmy tutaj 
w obszarach objętych ochroną i z cyklu samej tej procedury zlecania itd. itd. W związku z tym oni 
w ostatnim momencie mogą dojść do wniosku, że coś tam będą chcieli zmienić przedłużyć ten pas 
włączenia czy skanalizować skrzyżowanie itd. W związku z tym nie na rękę im jest już dziś ustalanie 
na poziomie planu bardzo precyzyjnego i konkretnego rozwiązania a tak musielibyśmy w tym 
wypadku zrobić. Myślę, że jest to działanie niepozbawione zdrowego rozsądku tym bardziej, że to 
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad za realizację tego, co się w pasie drogowym Dróg 
Krajowych dzieje odpowiada. I tutaj firma V O G E L w porozumieniu z tą Dyrekcją Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad podejmie się realizacji czy sfinansowania, bo realizować 
pewnie będzie w drodze przetargu wybrana przez Generalną Dyrekcję firma tego samego zjazdu 
stąd żeby nie było perturbacji prawnych, bo z jednej strony jest plan Państwo wiecie, że plan jest 
prawem miejscowym, jakby obowiązuje przy wydawaniu pozwolenia na budowę z drugiej strony 
ten plan nie będzie mógł być wzięty pod uwagę, kiedy zrit przebiegnie trochę inaczej żeby nie było 
tutaj takich jakiś zawirowań proceduralno prawnych zwracamy się do Państwa z wnioskiem o 
usunięcie tego fragmentu to jest taki paseczek na górze tutaj niestety starego rysunku nie mam, ale 
ja może przy pomocy tego rysunku Pani radnej zademonstruję, plan obejmuje dokładnie ten teren, 
który obejmuje uchwała plus ten, który na drodze krajowej, który taki niewielki odcinek tej drogi 
krajowej planem objęty w tej chwili chcielibyśmy to wycofać powiem, że mamy już z Dyrekcji 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad tego projektu planu bez tego fragmentu drogi 
krajowej. Jeżeli są jeszcze jakieś pytania to proszę uprzejmie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje bardzo myślę, że klarownie to zostało wyjaśnione 
myślę żeby ta inwestycja nabierała rozpędu myślę, że radni tą uchwałę podejmą i ona jest niezbędna 
do dalszej pracy nad tym planem, przystępujemy do głosowania, proszę o opinię komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje na 
wspólnym posiedzeniu projekt uchwały na druku nr 1 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje przystępujemy do głosowania nad projektem 
uchwały. Kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu jak na druku nr 1 kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/123/20U 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 grudnia 2011 roku 

zmieniająca uchwałę nr XXVII/270/09 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 
2009 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 72/4 położonej w obrębie Stare Węgorzynko 
oraz jej otoczenia w gminie Węgorzyno. 
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(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej —w związku z tym, że cześć sołtysów nie podała swoich kont to 
rok się kończy powoli, ale księgowość pracuje szybko. Księgowość prosiła o 5 minut przerwy żeby 
część radnych zeszłą do kasy reszta otrzyma wynagrodzenie na kontro ogłaszam 5 minut przerwy, 
dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — rozpoczynamy dalszą część naszej sesji jesteśmy w punkcie 
podjecie uchwał przy projekcie uchwały na druku nr 2 uchwała Rady Miejskiej w z dnia 29 grudnia 
2011 roku w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011, proszę o opinię Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - opinia Komisji jest w 
temacie projektu uchwały na druku nr 2 pozytywna 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są pytania odnośnie tej uchwały? wszystko było 
wyjaśnione na posiedzeniu wspólnych komisji. W związku z tym, że nie widzę zapytań 
przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu jak projekt uchwały na 
druku nr 2, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/124/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 grudnia 2011 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 
(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — druk nr 3 mówi o zmianach wieloletniej prognozy finansowej 
na lata 2011-2020 projekt zostanie rozdany na posiedzeniu komisji, projekt taki Pani Burmistrz 
wręczyła na posiedzeniu komisji to będzie uchwała na druku nr 2 a. Komisje nad tym projektem 
uchwały obradowały. Czy są jeszcze pytania do tego projektu uchwały do tej prognozy finansowej 
Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020, nie widzę pytań. Przechodzimy do głosowania, proszę o 
stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - wspólne stanowisko 
Komisji dotyczące projektu uchwały na druku nr 2 a jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 2 a w 
brzmieniu, jaką radni otrzymali, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/125/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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z dnia 29 grudnia 2011 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2011-2020. 

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 3 w sprawie 
ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2011, proszę o pytania Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - ja bym prosiła Wysoką Radę o przyjęcie autopoprawki do tego projektu 
uchwały, załącznik nr 1 ta pierwsza pozycja dotycząca Aglomeracji została usunięta, proszę o 
usunięcie z projektu uchwały i w związku z tym kwota razem będzie wynosić tylko 3.000 i w 
załączniku nr 2 konsekwentnie wyrzucić zapisy działu 900 rozdział 90001 i też razem będzie tylko 
3.000 

Przewodniczący Rady Miejskiej - można więcej danych, dlaczego wyrzucamy taką sumę? 

Pani Burmistrz - już powiem jest to związane z realizacją inwestycji aglomeracją Węgorzyno 
płatność nastąpi w przyszłym roku. W momencie przyjęcia takiej wersji, jaką Państwo Radni mieli 
przedstawioną powodowałoby to, że w styczniu musielibyśmy się szybko zbierać ponownie żeby 
„przełożyć" tą kwotę do normalnego budżetu, ponieważ płatności i rozliczenie musi iść z 
normalnego budżetu a nie w formie niewygasającej a żeby tego uniknąć po prostu w uchwale o 
wygasających tego zapisu nie będzie a będzie ona bezpośrednio w autopoprawce w budżecie na 
2012, zabieg kosmetyczny. Ten wydatek będzie, bo jest nieunikniony umowy są inwestycja trwa i 
dobiega końca kredyt jest zaciągnięty i wydatkowane będzie w przyszłym roku to nie ulega zmianie 

Radna Pietrusz — przenosi Pani na przyszły rok? 

Pani Skarbnik - tak kredyt jest zaciągnięty będzie, jako wolne środki i będzie uwidoczniony w 
nadwyżce, ale ta nadwyżka już w tej chwili jest podzielona 

Radna Pietrusz — jeszcze nie jest podzielona 

Pani Skarbnik - w autopoprawce jest 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to do autopoprawki dojdziemy jeszcze, czy są jeszcze pytania, 
co do projektu tej uchwały? 

Pani Burmistrz - ja mogę jeszcze dopowiedzieć. W związku z tym, że na tą inwestycję jest 
zaciągnięty kredyt umowa kredytowa mówiła, że uruchomienie kredytu ma nastąpić do końca roku, 
czyli ten kredyt musieliśmy uruchomić jeszcze do końca roku i on został uruchomiony. W związku 
z tym kredyt ta wartość kredytu przejdzie nam, jako nadwyżka na następny rok. I z tej nadwyżki 
będzie to zapłacone i tak będzie brzmiała jest już przygotowana i Państwo za chwilę będziecie to 
widzieli w autopoprawce do budżetu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, poproszę komisje 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - po wyjaśnieniach 
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Pani Burmistrz to opinia pozytywna myślę, że nieaktualna. Na teraz już teraz wiemy więcej i jak 
gdyby dotyczy tylko tego ostatniego działu, którym jest kultura i dziedzictwo, czyli 3.000 o to 
chodzi, opinia była dwóch komisji pozytywna 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są jeszcze jakieś pytania?. Przy projekcie tej 
uchwały mamy dwie autopoprawki o wykreślenie w załączniku nr 1 gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska 1.042.985 zł i w załączniku nr 2 wykreślenie gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska ta sama wartość 

Pani Burmistrz — pamiętając jeszcze o tej autopoprawce z komisji, że numer § 6059 ma być, 
zamiast 6056 

Przewodniczący Rady Miejskiej - bo w § na samym dole cyfra 6056 § a powinien brzmieć 6059 
to są rzeczy księgowości praktycznie widać że na sesji muszą być przyjmowane zapisy dokładne. 
Kto jest za podjęciem uchwały z tymi autopoprawkami Pani Burmistrz, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/126/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 grudnia 2011 roku 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których niezrealizowane 
planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2011 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 4 w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2012. Proszę od dyskusję, proszę Przewodniczącego Komisji 
o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 
uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dyskusji nie widzę wiem, że ten program był na komisjach 
omawiany faktycznie on, co roku powinien być uchwalany i są wprowadzane zmiany zawsze 
wymaga korekty życie nie stoi te problemy rozwiązywania problemów nie zmniejszają, ale jak 
gdyby się powiększają i jesteśmy w punkcie w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2012. Kto 
jest za przyjęciem uchwały w brzmieniu jak na druku nr 4? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/127/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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z dnia 29 grudnia 2011 roku 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2012 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

VII 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przejdziemy do punktu głównego VII przyjęcie budżetu na 
rok 2012. Radni otrzymali projekt budżetu na rok 2012, na początku jest uchwała Rady Mejskiej z 
dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 
będzie w dalszym punkcie. Przeczytam uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Składu 
Orzekającego z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Węgorzyno na rok 2012 oraz możhwości sfinansowania planowanego 
deficytu na rok 2012 

Radna Pietrusz - ja w kwestii formalnej Panie Przewodniczący Pan zmienia porządek tak?, bo jest 
tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Radna Pietrusz - a Pan odczytuje opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

VII a 
Przewodniczący Rady Miejskiej - technicznie założyłem, że ten projekt uchwały budżetowej tak 
jak poprzedniej uchwały nie czytałem całej, ale radni mieli myślę, że ta uchwała budżetowa się w 
sumie to będzie autopoprawka do tej uchwały budżetowej myślę, że dobrze czytamy. Na podstawie 
art. 18 ust. 2 pkt. 4, pkt. 9 lit. „d" ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 
2001 r. Nr 142, poz. 1591, z późn. zm.) Rada Mejska w Węgorzynie uchwala, co następuje: 
§ 1. Ustala się dochody budżetu Gminy Węgorzyno zgodnie z załącznikiem Nr 1 do uchwały w 
wysokości - 21.431.659 zł, z tego:l) dochody bieżące - 19.348.510 zł, 2)dochody majątkowe -
2.083.149 zł. § 2. Ustala się wydatki budżetu Gminy Węgorzyno zgodnie z załącznikiem Nr 2 do 
uchwały w wysokości - 23.924.275 zł, z tego: 1) wydatki bieżące - 17. 886. 028 zł, 2)wydatki 
majątkowe - 6.038.247 zł.§ 3. Ustala się planowany deficyt budżetu w wysokości - 2.492.616 zł, 
który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z: 1) zaciąganych kredytów - 576.500 zł, 2) 
zaciągniętych pożyczek - 577.141 zł, 3) wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na 
rachunku bieżącym budżetu, wynikającym z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, 
kredytów i pożyczek z lat ubiegłych - 1. 338. 975 zł. § 4. Ustala się przychody i rozchody 
budżetu (Załącznik Nr 3) w wysokości: l)przychody - 3.716.116 zł, 2)rozchody - 1.223.500 zł. 
§ 5. W budżecie tworzy się rezerwy: 1) ogólną w wysokości - 60.000 zł,2)celowe w wysokości -
53.000 zł, z przeznaczeniem na: a. realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego - 53.000 zł, 
§ 6. Ustala się dochody i wydatki związane z realizacją: zadań z zakresu administracji rządowej i 
innych zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami, zgodnie z 
załącznikiem Nr 4, § 7. 1.Ustala się wydatki jednostek pomocniczych (załącznik Nr 5)w wysokości 
- 218.890 zł, z tego:l)w ramach funduszu sołeckiego - 216.390 zł,2) w ramach pozostałych 
wydatków - 2.500 zł. § 8. l.Ustala się dochody w wysokości - 61.000 zł, 
z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 2. Ustala się wydatki w 
wysokości - 60.000 zł, na realizację zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych. 3. Ustala się wydatki w wysokości - 1.000 zł, na realizację 
zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. § 9. Ustala się limity 
zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek na:l) pokrycie występującego w ciągu roku 
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przejściowego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego, do kwoty 
500.000 zł,2)finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 
do kwoty - 2.492.616 zł, 3) spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych 
pożyczek i kredytów, do kwoty - 1.223.500 zł,4) wyprzedzające finansowanie działań 
finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, do kwoty - 577.141 zł. 
§10. Ustala się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych pożyczek w państwowych funduszach 
celowych na finansowanie wydatków na inwestycje i zakupy inwestycyjne ujęte w ramach 
przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy o finansach publicznych, do kwoty 
- 160.000 zł. § 11. Upoważnia się Burmistrza do zaciągania kredytów i pożyczek, o których mowa 
w § 9 i § 10 do wysokości kwot w nich określonych.§ 12. Ustala się dotacje: 1) dla jednostek sektora 
finansów publicznych: podmiotowe (Załącznik Nr 6) w wysokości - 280.000 zł, 2) dla jednostek 
spoza sektora finansów pubkcznych: a) celowe (Załącznik Nr 7) w wysokości -180.800 zł, 
b)podmiotowe (Załącznik N r 8) w wysokości - 20.240 zł. § 13. Upoważnia się Burmistrza do: 1) 
dokonywania zmian w planie wydatków: a) na wynagrodzenia, b) majątkowych, z wyłączeniem 
przeniesień wydatków między działami, 2) zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja 
w roku bieżącym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki 
i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy; 3) przekazania uprawnień innym 
jednostkom organizacyjnym jednostki samorządu terytorialnego do zaciągania zobowiązań z tytułu 
umów, których realizacja w roku bieżącym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 
ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy; 4) 
lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach niż bank 
prowadzący obsługę budżetu gminy, 5) udzielania w roku budżetowym pożyczek dla jednostek 
spoza sektora finansów publicznych na wydatki, które będą refundowane z budżetu Unii 
Europejskiej do kwoty 80.000 zł. § 14. 1. Zaliczki na wydatki do rozliczenia mogą być udzielane 
pracownikom jednostek budżetowych — na koszty podróży oraz na pokrycie drobnych wydatków. 
2. Zaliczki należy rozliczyć nie później niż 7 dni po wykonaniu zadania, a niewydatkowane do 
końca roku budżetowego, należy rozliczyć najpóźniej w ostatnim dniu roboczym roku 
budżetowego. 3. Jeżeli zaliczka podjęta przez pracownika nie została rozliczona w ustalonym 
terminie potrąca się ją z najbliższych wynagrodzeń pracownika: do czasu rozliczenia poprzednio 
wypłaconej zaliczki pracownikowi nie mogą być udzielane dalsze zaliczki. § 15. 1. Ustala się 
następujący tryb przekazywania dotacji podmiotowej: 1) dla instytucji kultury na dofinansowanie 
bieżących wydatków w okresach miesięcznych w wysokości 1/12 planowanej kwoty rocznej w 
terminie do 15 dnia każdego miesiąca, 2) w uzasadnionych przypadkach dopuszcza się możliwość 
przekazywania dotacji w wysokości przekraczającej 1/12 planowanej rocznej kwoty, po złożeniu u 
Burmistrza Węgorzyna, stosownego wniosku wraz z uzasadnieniem, 2. Niewykorzystana kwota 
dotacji podmiotowej do 31 grudnia danego roku budżetowego podlega zwrotowi do budżetu 
gminy w terminie do 15 stycznia następnego roku budżetowego. § 16. Wykonanie uchwały 
powierza się Burmistrzowi Węgorzyna. § 17. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2012 
roku i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, w 
Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z tym, że projekt uchwały odczytałem proszę o 
dyskusję w temacie budżetu 

Radna Pietrusz - czyli dyskusja? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - w zasadzie to tak powinno być, że nie powinniśmy dyskutować nad 
przygotowanym projektem budżetu, ponieważ były aż 3 komisje na ten temat, gdzie przeszliśmy 
przez ten budżet odczytaliśmy go, ale wnioski będą takie jak za chwilę Państwo będziecie głosować 

Strona 14 z 37 



nad autopoprawką Pani Burmistrz ale ja chciałam od siebie tak bo nie wszyscy z radnych byli na 
komisjach niektórzy z radnych nie są włączeni w komisje, ale ja chciałam tylko w podsumowaniu 
tak sobie wezmę od końca ten budżet gdzie w podsumowaniu budżetu jest tak napisane. 
Przedłożony Wysokiej Radzie projekt budżetu na 2012 rok jest budżetem rozwojowym, ponieważ 
na zadania inwestycyjne jest przeznaczone 19,56%. To jest tak zrypane przepraszam, że tak mówię 
kolokwialnie z tamtego budżetu gdzie też tam napisano na 2011 rok tylko, że tam na zadania 
inwestycyjne zaplanowano 37, 60% nie wiem, który był budżetem rozwojowym i czy można go tak 
nazwać. Bo te środki przeznaczone na inwestycje są dosyć zróżnicowane jak Państwu przekazałam 
19, 56 a 37, 6 analizując ten budżet a zresztą było szereg wniosków do budżetu po prostu jest to 
chyba bardzo ważne wydarzenie w roku, bo za parę minut będziemy podejmować decyzje w 
sprawie rozchodów i dochodów 22 min po stronie dochodów i 21 min po stronie dochodów i 
wydatki w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. Na pewno budżet jest nie dla 
wszystkich zrozumiałych jest to budżet obarczony pewnymi cyframi specjaliści w dziedzinie 
finansów to go rozumie. Ja jestem święcie przekonana, że nie wszyscy radni tutaj na tej sesji mogą 
go wnikliwie, niewnikliwie go przeanalizowali. Otóż na komisjach ustalono dwa wnioski przeszły 
przeszedł wniosek o dofinansowanie Sparty gdzie w pierwotnej wersji w projekcie było 120 tys. 
radni na komisjach przegłosowali kwotę 30 tys., czyli Sparta na 2012 rok będzie dysponowała 
kwotę, 150 tys. tam drobiazg Kantylena 2 tys. to przy budżecie 22 min to niewielki pieniądz. Otóż 
jestem bardzo zdziwiona, bo proponowałam w budżecie znaleźć kwotę na remont ulicy Kopernika 
przynajmniej na sporządzenie projektu w wysokości 50 tys. niestety nie została ona przyjęta nie 
zrozumiałam, dlaczego moi koledzy ten projekt radni odrzucili. Ta kwota była niewielka 
przynajmniej coś by się w tym temacie zrobiło. A dlaczego na wiosną Pani Burmistrz zrobiliśmy 
sobie taki rajd po naszych ulicach węgorzyńskich minął prawie rok to była wiosna jest w tej chwili 
jest grudzień koniec roku nie było żadnych wniosków z tego przemarszu i w dziale 900 dobrze 
mówię żebym się nie pomyliła w dziale nie znalazło to żadnego na drogi i transport żadnego 
odzwierciedlenia, czyli w 2012 roku żadna ulica w Węgorzynie nie będzie zrobiona ze środków 
gminy. Uważam, że Sparta 160 tys., 150 tys. to jest dosyć duża kwota w porównaniu do funduszy 
sołeckich, otóż proszę Państwa fundusze sołeckie na 2012 rok mają kwotę 210 tys. Natomiast na 
sport na wsiach 46 tys. pytanie czy ta suma jest adekwatna do tego, co mają zrobić sołtysi, czy na 
wsiach nie ma chłopców, którzy chcą grać w piłkę, nie ma boisk, które trzeba utrzymać też są i oni 
muszą za 46 tys. też zrobić jakiś sport na tych swoich wsiach. Do Węgorzyna zapytałam na 
komisjach ja nie jestem przeciwko ja jestem za sportem ile uczestniczy mieszkańców, 50 może 
około 50 to nie jest masowy sport i nie ma takiego zainteresowania a dlaczego zaraz Panu 
odpowiem a dlatego że w tej drużynie Sparty nie grają mieszkańcy tylko kupujemy sobie 
zawodników z zewnątrz za to torba zapłacić na to są potrzebne pieniądze a gdyby to zgrali nasi 
zawodnicy nasza młodzież to na pewno by przyszły ich rodziny, sąsiedzi by było większe 
zainteresowanie. Ja chciałabym powiedzieć, że budżet jest autorstwa Pani Burmistrz. Pani 
Burmistrz przed chwilą się pochwaliła, jakie to sukcesy się odniosło w zeszłym roku 2011 jak był 
wykonany budżet otóż na Pani zapytanie na pierwszym posiedzeniu jeden z radnych zapytał, jaką 
ma pani wizję odnośnie Węgorzyna może jakieś ekspose Pani powiedziała, że Pani ekspose to 
będzie wykonanie budżetu, czyli to, co jest zamieszczone w budżecie to jest Pani programem tak 
Pani powiedziała. Więc ja myślę, że to samo Pani powie, że Pani programem na 2012 rok jest 
również ten budżet, który został przedstawiony niewiele nam się udało zmienić poza jedyną kwotą, 
o której tu mówię bez przerwy. W tym roku dopłacimy nie wiem, dlaczego nie ma na dzisiejszej 
sesji budżetowej tak ważnej, co podkreśliłam już poprzednio kierowników jednostek budżetowych, 
Panie Przewodniczący czy zostali zaproszeni? bądź odmówili? dlaczego ich nie ma? Jeżeli nie 
zostaliby zaproszeni to by było pewnego rodzaju usprawiedliwienie, chociaż uważam, że powinni 
być, bo przecież oświata, opieka społeczna to są dwie dziedziny, które w wydatkach budżetu 
stanowią około Pani Skarbnik mi pomorze około 70 % wydatków 

Radny Szymko - oświata - 33, pomoc społeczną - 20,27 

Strona 15 z 37 



Radna Pietrusz — około 60 % o 10 % się pomyliłam i to szkoda, że nie ma tutaj ani dyrektorów 
szkół ani dyrektorów innych jednostek, które również zarządzają lub będą zarządzali tym 
budżetem. Niewiele dowiedzieliśmy się na komisjach czy te kwoty, które one przedstawiły do 
budżetu one, bo nie wiem czy tam są Panowie wystarczyły im czy nie na komisjach też nie było 
takie spotkania też nie poproszono kierowników jednostek zresztą to, co Pani Burmistrz 
powiedziała, że oszczędnie w niektórych dziedzinach trochę oszczędnie podeszliśmy do niektórych 
kwot. Poobcinałaś Pani oni się nic nie odzywają się nie bronią, bo były tu Panie z OPS-u 
dopominały się też o jakąś kwotę nie wiem czy w końcu otrzymały, bo takiej decyzji komisje nie 
podjęły. Ja bym była tyle i również się przychylam do wniosku Pani nowo wybranej radnej Górniak 
o to pytaliśmy Pani radna, dlaczego zainteresowane były komisje, dlaczego tylko do 30 czerwca te 
dwie świetlice-będą funkcjonowały a na resztę niema pieniędzy, zresztą Pani Burmistrz chyba 
odpowie na to pytanie prawda w dalszej? 

Pani Burmistrz — ja będę mówiła tylko o przedszkolach 

Radna Pietrusz — o przedszkolach natomiast, jeżeli chodzi o świetlice, o utrzymanie świetlic to 
myślę, że tutaj sołtysi powinni zająć głos w tej sprawie, bo też jest nie wiele na utrzymanie świetlic 
tak pięknie zrobionych po termomodernizacjach przystosowanych a z czego one będą 
utrzymywane i jak, bo ja tylko ciągle słyszałam na komisjach i tutaj podpuszczam Państwa 
Sołtysów, że wiele zadań ciąży na Was wiele zadań będziecie musieli sami utrzymać te świetlice 
sami będziecie musieli je ogrzewać prowadzić tam działalność kulturalną i tak dalej i tak dalej tyle ja 
Panie Przewodniczący przynajmniej na razie, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje myślę, że na razie wysłowiła Pani wszystkie swoje 
uwagi do projektu budżetu. Komisja rządzi się talrimi prawami, że dyskusja jest dyskusją i 
wypracowują stanowiska i to stanowisko komisje wypracowały nie wszystkie wnioski zostają do 
budżetu przyjęte. A chce Panią poinformować i wszystkich obecnych, że dyrektorzy wszystkich 
naszych jednostek oświatowych, OPS — u zawsze otrzymują zaproszenie na sesje informację o 
komisjach i o tematach, które są przedmiotem naszych obrad. Nie moją rolą jest wchodzić, 
dlaczego są, dlaczego nie są 

Radna Pietrusz — ale ja tylko zapytałam 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale to jest standardowo przyjęte nawet jeśli nie ma punktów 
powiedzmy bezpośrednio ich tematów dotyczących zawsze otrzymują zaproszenia. Tak jak Starosta 
otrzymuje tak wszyscy nasi dyrektorzy, myślę, że to można inną metodą powiedzmy Pani Burmistrz 
może im nakazać czy poprosić ich żeby jednak przychodziły, dziękuje proszę radny Sadurek 

Radny Sadurek - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado wycofuję swój wniosek w sprawie 
urządzenie spowodowania debaty na tematy oświatowej. Wcześniej Pan Przewodniczący obiecał, 
że będzie to uwzględnione w planie pracy na rok następny. Z jakiego powodu wycofuję, jeśli 
lderownikom jednostek nie potrzeba uczestniczyć w sesji budżetowej to znaczy, że nie chcą takiej 
debaty, dziękuje to wszystko 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje jesteśmy w punkcie dyskusji proszę radna 

Radna Pietrusz — muszę powiedzieć Panu Panie Przewodniczący ja wiem, że komisje się rządzą 
swoimi prawami i tak zostały przegłosowane, bo wnioski są poddawane pod głosowanie tylko ja 
nie rozumiem poglądów kolegów z radny na temat rozwoju gminy, że innych potrzeb na terenie 
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gminy nie ma. Tylko niestety był tylko jeden wniosek o dotowanie Sparty i tyle chciałam w tym 
temacie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani radnej, proszę o dyskusję w temacie budżetu 
proszę radny 

Radny Szostakiewicz - ja bym chciał się tataj odnieść do wypowiedzi Pani radnej Pietrusz sprzed 
chwili Pani Radna proszę mówić inaczej proszę nie mówić nieprawdy na temat zwiększenia dotacji 
dla Sparty, i na co te pieniążki idą. Nie Pani randa wniosek o zwiększenie 30.000,00 został 
spowodowany tym, iż kończący się rok niestety nie był wystarczający pod względem finansowym 
na bieżące pokrycie kosztów. Pani przed chwileczką w swojej wypowiedzi powiedziała, że 
zwiększamy dotację, bo musimy kupić zawodników z zewnątrz to jest kompletna nieprawda. 
Powiem tylko tyle, że 3 lata temu mniej więcej podział proporcjonalny na zawodników w tym 
juniorów i seniorów spoza Węgorzyna było ludzi kilka set, chodzi tylko o wynik sportowy, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu, radna Sławska proszę 

Radna Sławska — ja mam tylko kilka takich pytań tutaj do Państwa tataj w wydatkach: wydatki 
inwestycyjne 4.238 zł jest wydatek na drogę w Przytoniu, przebudowa drogi w Przytoniu 
311.121,00 która to jest droga i nie bardzo wiem, bo były ostatnio dożynki w Przytoni i przez 
wioskę jest fajna droga, nie wiem, która to jest droga i chciałabym wiedzieć, w którym miejscu ta 
droga jest, o która drogę konkretnie chodzi. I dalej w tym samym w wydatkach inwestycyjnych 
mam takie pytanie proszę Państwa jest zapisane 70.000,00 zł budowa sieci kanalizacji sanitarnej i 
sieci wodociągowej w granicach Aglomeracji Węgorzyno II etap 70.000,00 zł wykonanie projektu. 
Nie ma nigdzie zaznaczone, że w Runowie będzie robiona kanalizacja ja proszę Państwa nie wiem 
czy te 70.000,00 To jest projekt ja bym chciała wiedzieć mieszkańcy mnie pytają proszę Państwa, 
pytają mnie mieszkańcy konkretnie, kiedy Runowo będzie kanalizowane, bo tak ciągle się pisze o 
projekcie przenosi się z roku na rok konkretnie chcę wiedzieć, czy Runowo będzie kanalizowane i 
kiedy, czy proszę Państwa na światłowody wszyscy jak już wspominałam wcześniej inne gminy 
dawno pozapominały o kanalizacjach u nas jest ciągle jeszcze gdzieś tam do tyłu. Ja nie mówię, że 
nie mamy robić budowa infrastruktury transmisji danych dla Miasta i Gminy Węgorzyno 
2.870.000,00 czyli co jest ważniejsze transmisja danych czy może w końcu zróbmy tą kanalię, bo to 
jest ciągle zapisze się odłoży się i dalej to po prosta odkład się ja bym prosiła o konkretną 
odpowiedz czy w ogóle Runowo będzie kanalizowane, bo ja tego nie widzę. Następna sprawa tataj 
koleżanka mówiła, Pani Pietrusz radna tutaj powtarzała się, co dalej z tymi świetlicami w Sielsku i 
Mieszewie, kto będzie się opiekował po 31 czerwca, co z nimi, bo to też jest proszę Państwa taka 
sprawa nie do końca wyjaśniona. Świetlice wiejskie i tu mamy dział 921 ja uważam, że za mało 
mamy na świetlice wiejskie proszę Państwa nie spychajcie wszystkiego na sołtysów my nie jesteśmy 
w stanie ze swoich funduszy sołeckich utrzymać świetlic. W świetlicach wiejskich tataj gdzie są 
domy, ośrodki kultury i kluby jest tylko świetlica w Kąkolewicach i Przytoni zakup usług 
remontowych na świetlicę 5.000,00 co to jest 5.000,00 proszę Państwa na świetlice nie wyobrażam 
sobie jak można utrzymywać świetlicę, remonty itd. za 5.000,00 zł. Świetlica w Runowie jest i jej nie 
ma proszę Państwa jest pięknie zrobiona świetlica. Kto się będzie nią opiekował, jakiegoś opiekuna 
żeby ten człowiek po prosta siedział tam nie wiem z Urzędy Pracy, stażysta, nie stażysta trzeba się 
w końcu nad tym zastanowić sołtys nie będzie siedział, kto z sołtysów będzie siedział dasz klucz 
dzisiaj jednej osobie dasz klucz drugiej osobie, kto będzie odpowiadał, jeżeli dziecko będzie 
chodziło po świetlicy i rozbije sobie głowę, kto będzie odpowiadał za to? Ktoś musi być 
odpowiedzialny trzeba to opalać trzeba to utrzymać to nie może być tak od sobie, że ja dam klucze 
jednej matce jutro drugiej matce. Naprawdę nad tym trzeba się zastanowić jest za mało pieniędzy 
na świetlice wiejskie. Pozostała działalność tutaj mnie też interesuje tak sprawa zakres usług 
pozostałych 75.000,00 tj. usługi transportowe, przygotowanie skrzynek elektrycznych chodzi o 
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imprezy zwiększamy, dajemy 75.000,00 gdzie w 2010 roku było 24.000,00 aż tyle na imprezy w 
Węgorzynie może nie tylko w Węgorzynie może ogólnie, ale dlaczego zwiększamy aż o tyle to jest 
bardzo dużo. I teraz jeszcze jedno pytanie odnośnie tych naszych klubów sportowych mam, proszę 
Państwa z tego, co mi wiadomo mamy dwa kluby sportowe w Węgorzynie klub sportowy „Trójka" 
i „Sparta" dokładamy proszę Państwa na „Spartę", ale ja nie widzę tutaj pieniędzy na „Trójkę" ja 
mam tutaj takie pytanie ile funduszy z zewnątrz pozyskuje o ile mi wiadomo to „Trójka" pozyskała 
dużo w zeszłym roku i w latach poprzednich chyba też funduszy z zewnątrz z województwa ile 
pozyskała „Sparta" z tego, co mi wiadomo „Trójka" ma dobre wyniki dzieciaki jeżdżą na ten basen 
i fajnie chyba lepiej niech jadą na basen jak mają wybijać szyby na Kolejowej w Runowie czy stać 
pod wiatą, chyba to jest trochę lepsze dla nich i teraz nie nie dajemy na „Trójkę", dlaczego?. Kogo 
my chcemy skrzywdzić, że dzieci nie pojadą?, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Sławskiej jest wiele dobrze proszę radna 
Górniak 

Radna Górniak - chciałabym kontynuować rozpoczętą swoją wypowiedz chciałabym zwrócić 
uwagę na dział Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego i tutaj gdzie są przeznaczone pieniążki 
na poszczególne sołectwa zwróćcie Państwo uwagę, że dotyczy to rozdziału świetlice i kluby. 
Natomiast jest taki rozdział 92105, który dotyczy pozostałe zadania w zakresie kultury między 
innymi z tego działu gdzie jest dotowana działalność właśnie chóru, który dostał po poprawce 
dofinansowanie na rozwój świadomości pielęgnowanie polskości oraz rozwój świadomości 
narodowej i kulturowanie poprzez koncertowanie z okazji uroczystości państwowych w sumie po 
poprawce jest to 8.400,00 zł i fajnie, że tak dużo dostali. Natomiast ja dziwię się, że tego rozdziału 
nie ma w poszczególnych sołectwach dodane jeszcze i kwot żadnych i teraz mnie Ne dziwi, 
dlaczego proszę Państwa na wsiach jest tak, że na przykład 11 listopada to radni i sołtysi 
uczestniczą w uroczystościach w Runowie w Węgorzynie a na wsiach nie dzieje się nic gdzie jak 
gdzie, ale na sołectwach proszę Państwa tego typu uroczystości powinny być organizowane. Trzeba 
przyznać na wsiach nie ma już szkół w niektórych jak mają szczęście są świetlice i jak słyszę, że 
funkcjonowanie będzie się ograniczało tylko do tego żeby te świetlice istniały, ale to, że mamy je 
teraz wyremontowane, jeszcze nie do końca, ale wyremontowane to aż się prosi żeby na 2012 rok 
właśnie, dlatego że jest ten zapał ludzi, że mamy nowo wyremontowana świetlicę żeby tam coś 
działać. Może pieniążków nie ma dużych, ale z doświadczenia z własnej autopsji wiem, że 
potencjał w ludziach jest ogromny, że trzeba ich wyzwolić. Jeżeli Państwo nie będziecie takiego 
działu uwzględniali na poszczególnych sołectwach to jest bardzo źle, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę Burmistrz 

Pani Burmistrz - chciałam się trochę ustosunkować do tych wniosków, opinii przedstawionych 
przez poszczególnych radnych. Tak może po kolei Pani radna Pietrusz wydatki inwestycyjne Pani 
się odnośni do pierwotnego budżetu do pierwotnej wersji projektu budżetu. Natomiast chciałam 
powiedzieć, że poprzez autopoprawkę wydatki inwestycyjne wzrosną z ponad 4 min do ponad 6 
min i to nie będzie tylko wskaźnik tylko 19 trudno mi się odnieść w tej chwili do tego wskaźnika 30 
paru %, ponieważ nie ma przed sobą projektu budżetu na ten rok i wpisać nie jest sztuką, sztuką 
jest zrealizować prawdą jest to, co Pani mówiła, że proszona o ekspose mówiłam, że będę 
wykonywać budżet. I tak było ja posługiwałam się budżetem realizując go udało mi się zrobić to 
wszystko, co Państwo widzieliście, z czego jestem dumna. Udało się zrobić rzeczy, które może 
według mieszkańców są inwestycją tak są poszczekane natomiast a nie są w puli inwestycyjnej tylko 
w puli remontów. Naprawianie bieżące utrzymywanie dróg czy parkingów czy chodników one są w 
ramach remontów nie w tej puli i to, co Pani mówi trochę więcej optymizmu albo wiary w to, że 
jednak zrealizuję dużo z budżetowych środków dla polepszenia warunków życia mieszkańców 
gminy całej Węgorzyno. Staram się jak mogę oszczędzam tam gdzie mogę sami Państwo 
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widzieliście, bo podejmowaliście uchwały zmieniające budżet tegoroczny, że były zmiany zabieranie 
z wynagrodzeń z urzędu i dawanie na różne inne pilne potrzeby. Tych pieniędzy na urzędzie dalej 
inne kwoty jeszcze większe udało mi się zaoszczędzić. Tym sposobem udało się zrobić remonty 
tych wszystkich dróg, które dzisiaj na przykład wymieniałam, parkingi przy drodze do Runowa nie 
były ujęte w ogóle w projekcie w planie inwestycyjnym powiatu one na etapie realizacji prze to, że 
doglądałam tego wraz z mieszkańcami z radnymi przy dobrej współpracy z powiatem udało się 
zrobić więcej niż planowano, współfinansowaliśmy to i będziemy dalej próbować zrobić kolejne 
części tego parkingu i mimo, że nie było w budżecie zapisane, że tak powiem brzydko łatana 
remontowana droga do Gościsławia to i tak to zrobione to, że będzie poprawiona nawierzchnia 
drogi na koloni Sielsko za torami też nie było Hteralnie wymienione została zrobiona. Nie musi być 
konkretnie ze 50 metrów ulicy takiej czy 20 metrów ulicy takiej takich zapisów Państwo nawet, 
jeżeli będziecie się bardzo doszukiwać to w budżecie nie ma. To zależy wszystko od Burmistrza jak 
organizuje budżet i na co wydaje poszczególną pule pieniędzy. Radna Sławska, a jeszcze a propo 
dotacji dla klubu Sparta z pieniędzy dotacyjnych żaden klub nie może finansować zakupienia 
zawodników, dlatego chciałabym żeby wszyscy jasno zrozumieli, że takowe transfery czy opłacanie 
zawodników, jeśli jest to się odbywa z prywatnych pieniędzy sponsorów klubów a nie z 
dotacyjnych, bo nie może być z dotacyjnych. Teraz, jeśli chodzi o wnioski radnej Sławskiej 
aglomeracja II, 70.000,00 Jak dobrze się wczytać to widać, że te 70.000,00 jest przeznaczone tylko 
na projekt na sporządzenie projektu i mimo, że chcemy to realizować to w budżecie na 2012 nie 
możemy zawrzeć kwoty 4 min czy 500 min, bo na pewno ta inwestycja będzie nas tyle kosztowało 
mniej więcej, ponieważ ona nie będzie wydatkowane w przyszłym roku. Kanalizację będziemy 
robić aglomeracja II obejmuje obszar Runowa Pomorskiego i miejscowości Połchowo i dzięki 
zabiegom Pani Sekretarz sprawdziliśmy i dopilnowaliśmy żeby oprócz kanalizacji był wodociąg 
robiony, bo, mimo że pierwotnie był wpisany to nikt tego nie egzekwował od tych, co 
przygotowują dokumenty 

Radna Sławska - czyli rozumiem, że będzie robione w przyszłym roku? 

Pani Burmistrz - projekt, zanim zaczną się roboty ziemne niestety, ale trzeba pozałatwiać 
mnóstwo formalności i papierkowych spraw. Umowa na projektowanie jest z 2006 roku jeszcze za 
Burmistrzów Konarskiego i zastępcy Brodzińskiego i tak trwają prace projektowe, że mamy koniec 
2011 a jeszcze w 2012 będą kończyć się projekty 

Radna Sławska - jest szansa ze projekt się zakończy w tym roku znaczy w przyszłym? 

Pani Burmistrz — będę pilnować i będę dążyła żeby jak najszybciej realizację tej inwestycji 
rozpocząć i zakończyć. Jeśli chodzi o imprezy to radna porównuje kwotę 75 do 24, 24 może było 
gdzieś zapisane w projekcie budżetu, ale chcę przypomnieć, że impreza sama impreza „Lato z 
węgorzem" w 2010 roku kosztowała Gminę Węgorzyno ponad 118.000,00 to, że się tak zapisało a 
co się zrobiło to są całkiem dwie inne sprawy 75.000,00 to jest pula jest jakby zabukowana na 
imprezy wszystkie w całym roku, ale jeśli uda się zaoszczędzić i pozyskać inne środki to nawet ona 
nie będzie w całości wykorzystana. Świetlice mamy w tej chwili piękne nie wszystkie miejscowości 
mogą się pochwalić w ogóle świetlicą dążymy do tego żeby w następnych miejscowościach takie, 
które już się wyczekały mając tylko na papierze żeby powstała ta świetlica, złożyliśmy już stosowne 
wnioski, ale świetlice są dla mieszkańców sołectw, mamy w budżecie fundusze sołeckie, fundusze 
sołeckie mieszkańcy sołectwa mogą podzielić na taki cel, jaki uważają za stosowny, jeśli uważają, że 
priorytetem jest świetlica czy jej doposażenie czy utrzymywanie czy funkcjonowanie mogły tak 
podzielić fundusze sołeckie. Niektóre sołectwa, w których była termomodernizacja robiona 
przeznaczyli ze swoich funduszy na dokończenie powiedzmy remontu na wymalowanie na 
doposażenie inne mogły pójść przykładem. I tu jeszcze radna Barbara Górniak mówi o tym, że w 
rozdziale 92105 na kulturę, że mamy tylko pieniążki na dotację dla chóru „Kantylena", ale 
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chciałabym przypomnieć i zwrócić uwagę na tabele, która się znajduje na stronie 19, że fundusze 
sołeckie również podzielone są na ten dział na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego to od 
Państwa od mieszkańców sołectwa zależy to czy Państwo chcą więcej jeździć na baseny czy do 
kina, czy chcą żeby u nich coś na miejscu się coś działo. Ja myślę, że to wszystko 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz dyskusja przy budżecie jest 
potrzebna, bo w ciągu roku będziemy realizować, proszę o dalsze uwagi do budżetu, radny Szymko 
proszę 

Radny Szymko - Wysoka Rado tak jak otrzymaliśmy projekt budżetu na 2012 rok to teraz sobie 
wziąłem budżet tegoroczny i nawet dzisiaj sobie zrobiłem zestawienie 2011 -2012 i pierwsze sumy 
dochody 23.390. 990 jeśli chodzi OTrok 2011, rok 2012 21.431.000 propozycji w projekcie budżetu. 
Już widzę, że jest prawie 2 min mniej, ale jak zacząłem przeglądać poszczególne działy to już nie 
będę się zagłębiał, ale wydatki, jeśli chodzi już o te jednostki pomocnicze, czyli Rady Sołeckie w 
2011 roku było 210.000 w 2012 roku 218.000 mówię w pełnych tysiącach. Tu było jakby mówione 
nie wiem jakby tutaj Państwo sołtysi byli straszeni tym, że świetlice wszystkie zadania będą spadać 
na sołtysów, kto to będzie utrzymywać powiem krótko nie wszystkie Rady gmin wydzielają 
fundusze sołeckie 218.000 gdyby zostało w budżecie gminy to, na którą świetlice trzeba na 
ogrzewanie: Sielsko jest Mielno jest Mieszewo, Zwierzynek, Chwarstno i wtedy by starczyło i na 
estetykę i na różne rzeczy nie wiem akurat Rada podjęła uchwałę o udzieleniu funduszu i uważam, 
że jest to bardzo dobre. I z tego, co się tutaj po naszych sołectwach jeździ widać, że sołectwa coś 
tam się dzieje są nasadzenia, estetyka się poprawia jakby widać, że ta inicjatywa jest jakby 
pobudzona. Jeśli chodzi na przykład o dotacje dla sektora finansów publicznych Biblioteka miała w 
2011 280.000 może mało w tym roku też ma 280.000 o dotacje dla sektora finansów 
niepublicznych było 236 jest 168 czyli mniej wiem jakie działy jest tabelka w budżecie kto tam jest, 
kto otrzymał w 2011 roku to wsparcie, kto nie otrzymał w tym roku. Wydatki inwestycyjne 10 min 
było ponad w 2011 w 2012 4 min z groszami to stanowi te, 19% co Pani radna Pietrusz mówiła, 
bezpieczeństwo publiczne na przykład było 300.000 z groszami w 2011, w 2012 - 314.000 jest. 
Oświata i wychowanie największy wydatek jest 7. 072.000 było w projekcie budżetu w 2011 na 
2012 - 7.357.000 największy wydatek z budżetu Gminy jeszcze musimy dołożyć jeszcze około 
362.000 co roku w tamtym roku takie skromne funkcjonowanie tych szkół tam nie ma żadnego 
luksusu czy cos takiego. Pomoc społeczna kolejny duży wydatek 20% jeśli chodzi o planowany 
wydatek w budżecie gminy było 4.467.000 jest 4.481.000, gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska w 2011 roku było 8.230.000 w tym 2012 jest tylko 738.000. Inwestycje jeśli chodzi o 
oczyszczalnie tam był wydatek około 7 .000.000. I Pani Radna Sławska mówiła o katalizie powiem, 
że może nawet i jest mi wstyd, że w naszej gminie na dzisiaj nie ma jeszcze w ogóle tej kanalizy w 
całej gminie w tych wioskach, które są nad Ukleją — Mieszewo, Zwierzynek, Mielno, Sielsko nad 
jeziorem już od lat mówimy, ale to jest inwestycja taka, że bez funduszy zewnętrznych my tego nie 
ruszymy. Robi się na dzisiaj Węgorzyno być może już to Runowo niedługo będzie podłączone, ale 
jeszcze jest problem z wodą są jeszcze takie miejscowości, gdzie ludzie mają problemy z wodą w 
X X I wielu uważam, że tą drogę na Kopernika też by należało naprawić 

Radna Pietrusz - nie tylko na Kopernika 

Radny Szymko — wszystkie drogi gminne, które wymagają należałoby naprawić, ale tą drogę 
Kopernika to myślę tak chodząc tam na chłopski rozum są tam takie dziury, które należałoby 
wyrównać i ją załatwić, ale 50.000 tylko na projekt dawać to tak jak kiedyś w Sielsku chcieli na 
asfalt położyć asfalt a tam gdzie nie było drogi to dalej żeby jej nie było. Uważam, że trzeba to 
zrobić może się uda w przyszłym roku zrobić może będą jakieś nadwyżki 
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Randa Pietrusz — przepraszam, że wejdę w słowo, przy temacie ktoś tam nasypał jakiegoś żużlu w 
te dziury 

Radny Szymko - nie byłem nie wiem 

Radna Pietrusz — nie wiem ile to kosztowało zakrycie, to się rozjechało, ale wie Pan każdy koszt 
nawet nawiezienie tego żużlu jest kosztem 

Radny Szymko - jeszcze jedno zdanie powiem, że tak prawie skraje jak mu materiału staje i tak 
myślę chciałoby się dużo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu Szymce Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - chciałabym się odnieść do tego nasypania żużlu w dziury radna Pietrusz myśmy 
przekładali trelinki w tych miejscach gdzie były dziury została przełożona trelinka i tak jak tu 
mówimy 50.000 na projekt a my przełożenie trelinki i wyrównanie w tych newralgicznych punktach 
nie kosztowało nas naprawdę nic terlinke pozyskaliśmy, pracowników proszę się zapytać jest Pan 
Michał Majcherowicz, który tam mieszka 

Pan Michał Majcherowicz - tak jest została wykonana naprawdę 

Pani Burmistrz - i wydawać 50.000 po to żeby ktoś 

Radna Pietrusz — ale ja jeszcze muszę Panie Przewodniczący jeszcze jedno zdanie i kończę bo ja 
myślę że nie w temacie Kopernika bo ja bym chciała już to zakończyć ale jak już Pani Burmistrz 
zaczęła ja również mam przed sobą podanie mieszkańców Kopernika, które wpłynęło do gminy 2 
listopada 2011 roku szkoda czasu nie będę odczytywała też z prośbą o przebudowę z podpisami 
mieszkańców na to prosili mnie bardzo ja to sobie zostawiłam na deser albo w ogóle bym nie 
chciała ale jak już jesteśmy przy tym temacie prosili mnie bardzo żeby Pani mi na ten temat 
odpowiedziała albo kończyć Kopernika i zamykać nikt kto inny tylko Pani chodziła z podpisami 
będąc Przewodniczącą Rady Miejskiej w Węgorzynie w tamtej kadencji z prośbą o podpisanie żeby 
włączyć wniosek do budżetu na 2011 rok o remont ulicy Kopernika tak było niech Pani powie czy 
tak nie było? 

Pani Burmistrz — byłam radna i to był mój obowiązek teraz jestem Burmistrzem i muszę dbać o 
wszystkie drogi i w całej gminie 

Radna Pietrusz — i dlatego mówię i kontynuuję Pani myśl i Pani przyrzeczenie dla mieszkańców z 
podpisami żeby tą drogę mieć na uwadze tylko tyle szumu na ulicy Kopernika i nic więcej 

Pani Burmistrz - a później będą podpisy, że autostradę zrobiliśmy i setką jeżdżą 

Radna Pietrusz — tak to wszystko ma też swoje uzasadnienia 

Pani Burmistrz — dlatego, proszę Państwa muszę decydować i wybierać czy robie drogę do Pana 
Micyka czy do Pana Zganiacza czy ulepszamy i robimy sobie kafelki na drogach w mieście. Jeśli 
chodzi tu jeszcze radna Sławska poruszała drogę do Przytoni w obrębie Przytonie należało tak 
zapisać natomiast to chodzi o drogę do Sulic do mieszkańców, którzy w tej chwili formalnie nie 
mają którędy wyjechać, rzeczywiście nie mają którędy wyjechać jeździli za przyzwoleniem 
prywatnej osoby, która pozwalała po swoim terenie przejeżdżać. Tak naprawdę nie mają którędy 
wydostać się ze swojej posiadłości 
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Radna Sławska — mogę jeszcze ja? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radna Sławska 

Radna Sławska — ja jeszcze wracam do tego, co mówiłam proszę Państwa 75.000 zwiększamy ja 
mówię o tym zwiększeniu na imprezy. Ja pamiętam za poprzedniej kadencji Pan Przewodniczący 
pewnie pamięta, bo ja tak dosyć głośno o tym mówiłam będąc tylko sołtysem wtedy żeby 
zwiększyć te fundusze na te imprezy wtedy oczywiście nie wyrażono zgody. Skoro mamy taki 
kryzys jak jest tak ciężko to, dlaczego zwiększamy aż o tyle przecież mogą nasze dzieci zaśpiewać, 
bo kiedyś takie zdanie padło, że mogą nasze dzieci zaśpiewać i dlaczego jeżeli mamy tak mało kasy 
zwiększamy o tak dużo proszę państwa, jeżeli jest''kryzys to obcinajmy tutaj też. Nie dostałam 
odpowiedzi odnośnie ile funduszy ze wnętrz pozyskała Sparta, ile funduszy pozyskała „Trójka"?. 
Nie dostałam na to odpowiedzi. I jeszcze te świetlice wiejskie proszę Państwa jeszcze jedna sprawa 
zapomniałam Gmina Węgorzyno ma 7.000 mieszkańców około może się myląc coś tam więcej 
trochę z groszami. Miasto Węgorzyno ma 3.500, 2.900 dobrze 3.000 czyli na wioskach jest ile? Na 
wioskach jest 4.000 lekko licząc nie żałujcie na wioski my was utrzymujemy, a na świetlice nie 
chcecie dać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wracamy do dyskusji cywilizowanych proszę o dyskusję w 
temacie budżetu 

Pani Burmistrz — na imprezy zmniejszamy ze 118.000 na 75.000 

Radna Pietrusz — mój wniosek o zamkniecie dyskusji Panie Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wniosek formalny Pani radnej 

Radna Pietrusz — wniosek formalny o zamkniecie dyskusji nad projektem budżetu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ja ten wniosek Pani randa Pietrusz wróciła mnie do porządku 
ja już dyskusje zakończyłem przechodząc do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, bo komisje o 
tym dyskutowały tak wcześniej, ale wróciłem i dobrze, że ta dyskusja była, jesteśmy przy wniosku 
formalnym Pani radnej Pietrusz o zamknięciu dyskusji w temacie projektu budżetu na rok 2012, 
kto jest za zarrjjsnięciem dyskusji? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych za wnioskiem formalnym głosowało: 
Za-8 
Przeciw - 4 
Wstrzymało się - 0 
1 osoba nie głosowała 

Przewodniczący Rady Miejskiej — stwierdzam, ze wniosek Pani Radnej Pietrusz przeszedł. 

Radna Pietrusz — o teraz wniosek formalny o przerwę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy to jest wniosek formalny 

Radna Pietrusz - tak wniosek formalny o przerwę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - kto jest za wnioskiem radnej Pietrusz o ogłoszenie przerwy? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych za wnioskiem formalnym głosowało: 
Za-8 
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Przeciw - 4 
Wstrzymało się - 0 
1 osoba nie głosowała 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek został przyjęty 

-15 minut przerwy -

VIIb 
Przewodniczący Rady Miejskiej - po głosowaniu wniosków formalnych wracamy do 
obradowania. W związku z tym, że zakończyliśmy odczytaniem projektem uchwały budżetowej 
były dyskusje. Przechodzimy do punktu b odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Uchwała 631/2011 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 
grudnia 2011 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Węgorzyno na 2012 rok oraz o możliwości sfinansowania zaplanowanego deficytu na rok 
2012. Na podstawie art. 13 pkt 3 w zw. z art. 19 ust.2 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o 
regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2001 r. Nr 55, poz. 577 i Nr 154, poz. 1800 ze 
zm.), po rozpatrzeniu projektu uchwały budżetowej Gminy Węgorzyno na 2012 rok, Skład 
Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w składzie: 1.Urszula Głod - van de 
Sanden - Przewodnicząca, 2. Józef Chodarcewicz - członek, 3. Janusz Jarosz - członek. Uchwala, 
co następuje: § 1. Wydaje pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna 
projekcie uchwały budżetowej Gminy Węgorzyno na 2012 r. wraz z uzasadnieniem. §2. Wydaje 
pozytywną opinię w sprawie możliwości sfinansowania zaplanowanego deficytu przedstawionego w 
projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok. §3. Opinia, o której mowa w §2 niniejszej uchwały 
podlega publikacji przez jednostkę samorządu terytorialnego, stosownie do art. 246 ust. 1 i 2 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. N r 157, poz. 1240 z późn. zm.) -
tj. na zasadach określonych w ustawie z dnia 6 września 201 lr. o dostępie do informacji publicznej 
(Dz. U. Nr 112 poz. 1198 ze zm.).§ 4. Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w terminie 14 dni od daty jej doręczenia. Tu jest 
dwie strony uzasadnienia i podpisała Przewodnicząca Składu Orzekającego Urszula Głod - van de 
Sanden. Mam pytanie czy czytać całe uzasadnienie?. Bo tutaj są te wszystkie paragrafy. Taka jest 
opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, proszę o odczytanie 
wniosków Komisji Budżetowo — Gospodarczej do projektu budżetu 

VII c 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - opinia Komisji 
Budżetowo — Gospodarczej z dnia 13 i 21 grudnia 2011 roku do projektu budżetu Gminy 
Węgorzyno na rok 2012. Komisja opiniowała projekt budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 
przedłożony na sesję Rady Miejskiej zwołaną na dzień 29 grudnia 2011 roku. Komisja Budżetowo 
- Gospodarcza wnioskuje o: 1) w dziale 926 rozdział 92695 Pozostała działalność w podpunkcie 1) 
wydatki bieżące w tym dotacje celowe dla podmiotów nie zaliczanych do sektora finansów 
publicznych (.. .)w przeznaczeniu na kulturę fizyczna i sport poprzez prowadzenie sekcji piłki 
nożnej na rzecz mieszkańców gminy - 120.000 zł zwiększyć do kwoty 150.000 ze wskazaniem 
działu 757 Obsługa długu publicznego zmniejszyć planowane wydatki na: spłatę zaciągniętych 
kredytów i pożyczek i planowanych do zaciągnięcia kredytów i pożyczek. 2) W dziale 750 rozdział 
75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego zmniejszyć kwotę o 2.400 zł z 
przeznaczeniem na dział 921 rozdział 92 105 Pozostałe zadania w zakresie kultury. Komisja 
Budżetowo — Gospodarcza projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na 
2012 wraz z ww. wnioskami zaopiniowała pozytywnie 
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VII d 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Przewodniczącemu Komisji jesteśmy w punkcie 
odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu myślę, że Pani Burmistrz odczyta nam 

Pani Burmistrz - autopoprawka Burmistrza Węgorzyna do projektu budżetu na 2012 rok. 
Burmistrz Węgorzyna wnosi do przedłożonego budżetu korekty polegające na: I. Wynikające z 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie: 1.W projekcie Uchwały Rady Miejskiej w 
Węgorzynie w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na 2012 rok uwzględnia się uwagi 
zawarte w Uchwale Nr CCLIX/631/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Węgorzyno na 2012 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego 
deficytu na 2012 rok a dotyczące: 1) w załączniku Nr 2 dotyczącym wydatków budżetu dokonuje 
się następujących zmian: a) w rozdziale 71013 Prace geodezyjne i kartograficzne winno być 71013 
Prace geodezyjne i kartograficzne (nieinwestycyjne), b) w rozdziale 75022 Rady gmin winno być 
75022 Rady gmin (miast i miast na prawach powiatu), c) w rozdziale 75023 Urzędy gmin winno 
być 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu), d) w rozdziale 75416 Straż gminna 
winno być 75416 Straż gminna (miejska), 2) w załączniku Nr 1 o dochodach budżetu w rozdziale 
75011 w kolumnie Plan na 2012 rok wpisuje się kwotę 77.800 zł zamiast 1.428.132 zł.II. 
Wynikające z wniosków zawartych w opinii Komisji Budżetowo — Gospodarczej do projektu 
budżetu na 2012 rok zgodnie ze stanowiskiem Burmistrza Węgorzyna - załącznik Nr 1. Załącznik 
Nr 1 brzmi: Burmistrz Węgorzyna zgodnie z przyjętą uchwałą Nr XLIII/507/2010 Rady Miejskiej 
w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2010 r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Węgorzyno wniosek komisji rozpatrzył następująco: Wydatki budżetowe: 1) w 
dziale 926, rozdział 92695 Pozostała działalność w tym dotacje celowe dla podmiotów 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku na 
realizację zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu poprzez prowadzenie sekcji piłki nożnej na 
rzecz mieszkańców gminy — 120.000 zł — zwiększyć do kwoty 150.000 zł a zmniejszyć wydatki 
budżetowe w dziale 757 rozdział 75702 Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek 
jednostek samorządu terytorialnego- stanowisko pozytywne. 2) w dziale 750, rozdział 75075 
Promocja jednostek samorządu terytorialnego zmniejszyć wydatki bieżące o kwotę 2.400 zł a 
zwiększyć w dziale 921 rozdział 92105 Pozostałe zadania w zakresie kultury o kwotę 2.400 zł na 
dotacje celowe z zakresu kultury w tym na pielęgnowanie polskości oraz rozwój świadomości 
narodowej i kulturowej poprzez koncertowanie z okazji uroczystości państwowych - stanowisko 
pozytywne. III. Zwiększa się wydatki budżetowe ogółem o kwotę 1.832.526,00 zł — z tego: l.w 
dziale 921, rozdział 92105 Pozostałe zadania w zakresie kultury — wydatki bieżące zwiększyć o 
kwotę 2.400 zł na dotacje celowe z zakresu kultury w tym na pielęgnowanie polskości oraz rozwój 
świadomości narodowej i kulturowej poprzez koncertowanie z okazji uroczystości państwowych. 
2.w dziale 926 rozdział 92695 Pozostała działalność na wydatki bieżące, w tym na: dotacje celowe 
dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i nie działających w celu 
osiągnięcia zysku na realizacje zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu poprzez prowadzenie 
sekcji piłki nożnej na rzecz mieszkańców gminy zwiększyć o kwotę 30.000 zł. 3. w dziale 900, 
rozdział 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód o kwotę 1.800.126 zł na wydatki majątkowe, 
w tym na realizacje inwestycji „Budowa i przebudowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w 
granicach Aglomeracji I ETAP'. IV. Zmniejsza się wydatki budżetowe ogółem o kwotę 32.400,00 
zł — z tego: 1. w dziale 757, rozdział 75702 Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek 
jednostek samorządu terytorialnego zmniejszyć wydatki bieżące o kwotę 30.000 zł. 2.w dziale 750, 
rozdział 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego zmniejszyć wydatki bieżące o kwotę 
2.400 zł. V. Zwiększa się przychody budżetu gminy o kwotę 1.800.126,00 zł: 1) z tytułu planowanej 
do zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie inwestycji w ramach 
Aglomeracji I ETAP - 577.141 zł. 2) wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na 
rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, 
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kredytów i pożyczek z kt ubiegłych - 1.222.985 zł. Budżet Gminy po dokonanych korektach 
kształtuje się następująco: 1. Dochody budżetowe ogółem - 21.431.659,00 zł, z tego: dochody 
bieżące - 19.348.510,00 zł, dochody majątkowe - 2.083.149,00 zł, 2. Wydatki budżetowe ogółem 
- 23.924.275,00 zł, z tego: wydatki bieżące - 17.886.028,00 zł wydatki majątkowe - 6.038.247,00 zł. 
1 .Deficyt budżetowy w kwocie (1-2) - 2.492.616,00 zł, zostanie pokryty: 1) kredytów - 576.500,00 
zł, 2) pożyczek - 577.141,00 zł. 3) wolnymi środkami, jako nadwyżki środków pieniężnych na 
rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, 
kredytów i pożyczek z lat ubiegłych -1.338.975,00 zł. 1.Finansowanie deficytu (4.1 - 4.2): 
2.492.616,00 zł. 4.1 Przychody : 3.716.116,00 zł z tego 1) kredyty -1.640.000,00 zł, 2) pożyczki -
160.000,00 zł, 3) pożyczki na wyprzedzające finansowanie - 577.141,00 zł, 4) wolnymi środki, jako 
nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń 
wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych - 1.338.975,00 zł. 
4.2 Rozchody - 1.223.500,00 zł 1) spłaty rat kredytu - 1.203.500,00 zł, 2) spłaty rat pożyczek -
20.000,00 zł. Burmistrz Węgorzyna wnosi o przyjęcie autopoprawki do projektu budżetu Gminy 
na 2012 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz w tych finansach te paragrafy 
fatycznie są wprowadzone żeby radni nie wiedzieli, co w tych paragrafach jest. Czy są pytania 
radnych? Bo wnioski Komisji praktycznie były dwa i praktycznie Pani Burmistrz te dwa wnioski 
uwzględniła stanowisko jest pozytywne. Pierwsza cześć autopoprawki dotyczyła praktycznie części 
pisarskiej dopisania tam straż gminna, miejska 

Pani Burmistrz - te w nawiasach 

Przewodniczący Rady Miejskiej — te w nawiasach to praktycznie kosmetyczne, ale wydatki 
1.832.000 i te zmniejsza się i zwiększa to jest poważna suma 

Pani Burmistrz — wyjaśnić? Pani Elu, bo to poniekąd wynika z tych niewygasających, bo tam 
zdjęliśmy ponad 1. 400.000,00 tu jeszcze dochodzi to zaciągnięcie kredytu, który musieliśmy 
uruchomić do końca roku i dlatego 1.800.000,00 

Pani Skarbnik — tak jak Pani Burmistrz mówi 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wystarczy to wyjaśnienie?, Pani Skarbnik proszę to powtórzyć 
to jeszcze raz 

Pani Skarbnik — na 1.800.000,00 powiem tak gmina miała zawartą umowę na zaciągnięcie kredytu 
długoterminowego do końca roku na realizację inwestycji aglomeracji. Aglomeracja jak wiemy 
przebiega bardzo rozwlekle nie zakończy się w tym roku, kredyt trzeba było wsiąść i kredyt jest na 
rachunku budżetu Gminy Węgorzyno. W pierwszej wersji były środki niewygasające w kwocie 
1.042.985,00 jest to kwota, która jest do umowy z wykonawcą, czyli Eko-Wark plus umowa na 
inżyniera kontraktu. Gmina oprócz tego ma podpisaną umowę z PROW - em i żeby to rozliczyć 
prawidłowo i zaksięgować koszty inwestycji żeby to było zgodne z planem, który jest do realizacji 
do tej inwestycji musi być napisany, czyli mieści się w pewnych klasyfikacjach, kontach i tak dalej 
żeby za dużo w tym wszystidm nie mieszać i nie pisać później wyjaśnień do PROW - u 
wycofaliśmy to ze środków niewygasających i wejdzie to w nadwyżkę, która będzie uwidoczniona 
po zakończeniu budżetu przy sprawozdaniu, ale ona w tej chwili jest już podzielona a żeby w 
styczniu płacić normalne faktury za wykonane roboty wykonawcze. Poza tym jeszcze ten 
1.042.000,00 gmina ma również podpisaną umowę pożyczki z Bankiem Gospodarstwa Krajowego 
jako pożyczkę z budżetu Państwa, którą płaci dla wykonawcy 85 % kosztów kwalifikowanych 
dopiero po złożeniu wniosku o płatność do PROW - u pożyczka ta się spłaci i gmina 
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niewykorzystana kwoty pożyczki w tym roku gdyby inwestycja trwała to by było super wszystko ale 
się zagmatwało strasznie, dlatego te 577,141 które gmina niewykorzystana również jest wciągnięte 
po przychodach będzie wykorzystane, i jeszcze jest 180.000,00 na realizację inwestycji robót Bo 
gdyby to była normalna realizacja kredyt z możliwością zaciągnięcia na przyszły rok wszystko by 
było super niestety jest inaczej 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Skarbnik ten termin realizacji etapu I to, kiedy się 
kończył? bo pewnie dzisiaj nie mielibyśmy tematów przenoszenia środków niewygasających coś 
tam kombinowania 

Pani Burmistrz - do końca września powinni zakończyć pracę w terenie w gruncie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wykonawcy powinni dostać pieniądze i tych pieniędzy byśmy 
już nie mieli mielibyśmy tylko kredyt 

Pani Skarbnik — i rozliczoną inwestycję 

Pani Burmistrz - czyli te 30 % inwestycji to wcale nie było tyle 

Radna Pietrusz — ale cała inwestycja ma być rozliczona do? 

Pani Burmistrz — do 30 września 

Radna Pietrusz - caluśka inwestycja? 

Pani Burmistrz — cała inwestycja z wykonawcą zakończenie robót powinno się odbyć do końca 
września natomiast rozliczenie inwestycji, jako operacji dofinansowanej prze PROW to mamy czas 
do 20 kwietnia następnego roku, ale w tym terminie to musimy zrobić wszystko obrobić wszystko, 
rozliczyć się z wykonawcą, wszelkie usterki wszystko powinny być dokończone, powinien być 
przygotowany wniosek o płatność złożony, przekontrołowany prze PROW to już powinno być 
dokończone. Mamy inżyniera kontraktu, który powinien to nam pilnować 

Przewodniczący Rady Miejskiej — my to mamy nieszczęście do tych firm wykonujących, 
przetargi wygrywają, tu jest pewne zagrożenie dla gminy dla naszego budżetu pieniądze przenosimy 
a nie będzie rozliczone w terminie to cała inwestycja do zapłaty będzie dla gminy 

Pani Burmistrz — w tej chwili w PROW -ie jesteśmy na etapie zatwierdzania procedury 
przetargowej. Przetarg nam organizował inżynier kontraktu, przetarg pierwszy był unieważniony. 
Nie wiem czy to ma jakiś wpływ, że do tej pory nie mamy zatwierdzonej tej procedury 

VII e 
Przewodniczący Rady Miejskiej- dobrze to faktycznie dyskusja jest w innym punkcie, mamy 
autopoprawkę Pani Burmistrz powinniśmy ją przegłosować, czy są uwagi do autopoprawki?. 
Przechodzimy do głosowania, kto jest za przyjęciem autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu 
Gminy Węgorzyna na rok 2012, kto jest za przyjęciem autopoprawki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - autopoprawka Burmistrza została przyjęta 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do tej pierwotnej uchwały, którą całą 
przeczytałem, ta uchwała będzie głosowana łącznie z autopoprawka Burmistrza Węgorzyna, którą 
dopiero przyjęliśmy. Uchwała Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie uchwalenie 
budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 wraz z autopoprawką Burmistrza Węgorzyna do projektu 
budżetu na rok 2012, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/128/20U 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 grudnia 2011 roku 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

VI I f 
Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy przy punkcie VII f odczytanie Opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Węgorzyno. W tym temacie mamy dwa pisma dwie uchwały 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, co prawda na komisji Pani Skarbnik nam tłumaczyła, ale 
pierwsza uchwała brzmi tak. Uchwała nr 632/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Węgorzyno w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012 - 2020 co prawda Regionalna 
Izba Obrachunkowa przepraszała za tego wójta ale to nie jest błąd typowy. Na podstawie art. 13 
pkt. 19 ust. 9, art. 20 ustawy z dnia 7 października 1999 roku o regionalnych izbach 
obrachunkowych o finansach publicznych tam dzienniki. Skład Orzekający Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w składzie Urszula Głod - van de Sanden - Przewodnicząca, Józef 
Chodarcewicz — członek, Janusz Jarosz — członek uchwala, co następuje § wydaje się negatywną 
opinię w przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 z uwagi na 
niezachowanie relacji, o których mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych w latach 2014-
2015. §2 uzasadnienie stanowiska jest integralną częścią uchwały. §3 uchwała podlega 
opublikowaniu przez Gminę w trybie art. 246 ust. 2 w związku z art. 233 ustawy o finansach 
publicznych. §4 od uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie w terminie 14 dni od daty otrzymania niniejszej uchwały o tej uchwale, że może być 
negatywna to Pani Skarbnik mówiła na komisji jest to uzasadnienie i proszę powiedzieć, co się 
zdarzyło, bo druga uchwała jest w sprawie rozpatrzenia odwołania, dlaczego Gmina złożyła 
odwołanie? 

Pani Skarbnik — wysyłając projekt w pozycji zaraz powiem w której w załączniku nr 1 w pozycji 2 
wydatki bieżące na obsługę długu wstawione jest 500,000 w każdym roku kwota ta nie została 
powielona w tym odsetki i dyskonta i nie powielenie tej kwoty dało po prosta inne wskaźniki. 
Wydatki bieżące na obsługę długu było 500.000 wskaźniki wyszły wszystkie prawidłowe 
Regionalna sprawdzając stwierdziła że one powinny być powielone w tym odsetki i dyskonta po 
wstawieniu tej kwoty w tej pozycji w tym odsetki i dyskonto wskaźnik w roku 2014-2015 się 
rozjechały. 6 grudnia napisałyśmy z Panią Burmistrz pismo, że ta po prosta powstał błąd, bo nie 
powieliłam i robiąc autopoprawkę do tego wpf-u z prośbą o wydanie opinii pozytywnej po 
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uwzglęclnieniu już tej autopoprawki. Przyszło pismo i niestety najpierw telefonicznie, bo najpierw 
Regionalna opiniuje to, co przyszło do niech 15 listopada, czyli 16 i wiec wydali opinię negatywną 
po otrzymaniu na piśmie tego, złożyliśmy z Panią Burmistrz odwołanie i sprostowanie, że 
autopoprawka poszła wskaźniki są prawidłowe i żeby opinania była pozytywna, po prostu błąd mój 
nie powieliłam nowe druki i nowe wszystko i tak się stało przepraszam 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, bo komisje otrzymały już na posiedzeniu 
poprawione te tabelki wieloletnia prognoza finansowa na lata 2012-2020 Izba Obrachunkowa 
jednak wydaje uchwały i ona pracuje na podstawie uchwał i dzisiaj, co prawda otrzymałem tą 
uchwalę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 21 grudnia 2011 roku w 
sprawie rozpatrzenia odwołania od uchwały nr 632 /2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z'"dnia" 12 grudnia 2011 roku w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020. Na podstawie art. 18 ust. 1 
pkt. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych t j . Dz. U. 
z 2001 roku N r 55, poz. 577 ze zmianami Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 
po rozpatrzeniu odwołania Burmistrza Węgorzyna od uchwały 632/2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie wydania 
opinii o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020 postanawia §uwzględnić 
odwołanie Burmistrza Węgorzyna od uchwały 632/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym prze Burmistrza Węgorzyna projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 i zmienić brzmienie §1 
uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 12 grudnia 2011 roku w ten 
sposób wydaje się pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Węgorzyna projekcie 
uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 
2012-2020 z uwagą dotyczącą nie zachowania relacji, o której mowa była w art. 203 o finansach 
publicznych w latach 2014-2015. Uchwała wchodzi z dniem podjęcia. Podpisał Przewodniczący 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej Józef Chodarcewicz. I tak tutaj są dwie opinie 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w konsekwencji ważna jest ta pozytywna 

Pani Burmistrz — Panie Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę 

Pani Burmistrz — mogę coś dodać, Regionalna Izba Obrachunkowa obradując pierwszym razem 
mieli już poprawioną wersje i oni w uzasadnieniu napisali, że zostało to poprawione a mimo 
wszystko wydali negatywna wydali taką opinie nie tylko naszej gminie, ale innym gminą 

Pani Skarbnik - każda gmina się odwołała 

Pani Burmistrz — po odwołaniu naszym przyznali nam rację, że zasługujemy na pozytywną opinię 

Przewodniczący Rady Miejskiej — my żeśmy to wszystko omawiali na komisjach, ale niestety taki 
przypadek zaistniał dopiero wszędzie w tej chwili pilnuje budżetów, finansów zielona wyspa musi 
być w Polsce gminy mają jakby przykręconą śrubę te wskaźniki są wprowadzone, bo jak byłem na 
szkoleniu w temacie tworzenia budżetu to wtedy tam się mówiło 15 % maksymalnie spłata rat w 
stosunku do dochodów własnych potem te wskaźniki to ja mówię, że to bardziej jest dla finansów 
praktycznie te finanse to musza tego pilnować, bo wszystko zależy od dużych dochodów gminy 
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Pani Skarbnik - a szczególnie z dochodów tytułu sprzedaży majątku te wskaźniki są obliczane z 
trzech poprzedzających lat, jeżeli nie ma sprzedaży to wydatki bieżące są większe, dochody im 
wskaźniki są mniejsze to może dojść, mimo że gmina będzie miała kondycje nie będzie mogła 
wziąć kredytu, ponieważ nie będzie mogła po prostu spłacać rat kredytu na podstawie wskaźniku, 
które trzy lata do tyłu zostały już ustalone 

YJLg 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są jeszcze jakieś pytania do tej wieloletniej 
prognozy finansowej, bo przejdę do czytania uchwały. Uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie z 
dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020 na podstawie art. 230 ust. 6 ustawy z dnia 20 sierpnia 2009 
roku o finansach publicznych dzienniki, paragrafy Rada Miejska w Węgorzynie uchwala, co 
następuje § 1 Ustala się wieloletnią prognozę finansową Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 
zgodnie z załącznikiem Nr 1. § 2 Ustala się objaśnienia wartości przyjętych w wieloletniej 
prognozie finansowej, o której mowa w § 1 zgodnie z załącznikiem Nr 2. § 3 Ustala się planowane 
i realizowane przedsięwzięcia Gminy Węgorzyno w latach 2012-2014 zgodnie z załącznikiem Nr 3. 
§ 4 Upoważnia się Burmistrza do zaciągania zobowiązań: 1) związanych z realizacją przedsięwzięć 
ujętych w załączniku Nr 3 do niniejszej uchwały, 2) z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z 
których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, § 5 Upoważnia się Burmistrza do 
przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy Węgorzyno do zaciągania 
zobowiązań, o których mowa w § 4. § 6 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą 
obowiązującą od dnia 1 stycznia 2012. Takie są treści uchwał zawiłe, ale tak muszą brzmieć czy są 
jakieś pytania do projektu uchwały? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do głosowania 

Pani Burmistrz — Panie Przewodniczący ja mam autopoprawkę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - o tej jednej to już Pan Przewodniczący mówił, ze ten załącznik nr 1 jest 
uzupełniony o powtórzenie tych kwot z wiersza poprzedniego. Druga autopoprawka wynika z 
tego, że Regionalna Izba Obrachunkowa zmieniła dzisiaj interpretację i stanowisko w pewnej 
sprawie jak się ma nazywać projekt uchwały. Na ostatnim szkoleniu, jakim skarbnicy byli tak miał 
wyglądać projekt uchwały tak się miał nazywać w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020, ponieważ wieloletnia prognoza finansowa, co 
roku ulega jakieś modyfikacji, więc taki pogląd wyrażała Regionalna dzisiaj po rannych dyskusjach z 
Panią Skarbnik Pani Skarbnik zadzwoniła do Regionalnej i Regionalna przyznała nam rację, że 
niefortunne jest to słowo zmiany. Bo co roku uchwalamy konkretnie na 2012 teraz nie mamy 2011 
do 20 teraz mamy konkretnie 2012-2020 ten okres, który nas interesuje. I zmienili swoje 
stanowisko i przyznali nam racje, że projekt uchwały powinien się nazywać w sprawie uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 bez słówko zmiany i to 
proszę Wysoką Radę żeby autopoprawką wykreśliła słowo zmiany jak również w konsekwencji w 
§1 ustala się zmiany wieloletniej to słowo zmiany również z §1 wykreślić 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz skomentuje to tak o tych zmianach w 
programie finansowym to Pani Skarbnik wcześniej powiedziała Regionalnej Izby Obrachunkowej 
oni mieli materiały przed sobą a mimo to wydali opinię negatywną, wiedzieli, że już zmieniliśmy 
mieli materiały wydali negatywną po to żeby można się było odwołać i dostać pozytywną to w tej 
chwili to nie wiadomo czy im zawierzyć czy nie 
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Pani Skarbnik — a Regionalna wydaje opinie do pierwszego projektu 

Pani Burmistrz — bo projekty uchwał wysyłamy w listopadzie, ale jeszcze jedną uwagę chciałabym 
państwu radnym tutaj w formie autopoprawki podać że w związku z tym że budżet, projekt 
budżetu został przegłosowany i przyjęty przez Państwa warz z autopoprawką to z tej autopoprawki 
wynikają konsekwencje mające odzwierciedlenie w wieloletniej prognozie finansowej te kwoty 
ulegają stosownemu przeliczeniu to też trzeba mieć na uwadze że uchwalając w tej chwili to już 
będą te kwoty zmienione tak jak to wynika z autopoprawki 

Radna Pietrusz - ale tu już powinny być zmienione 

Pani Burmistrz - tu nie jak 

Radna Pietrusz - ale jak my przejęliśmy autopoprawkę 

Pani Burmistrz — ale dzisiaj ją przyjęliście mogliście jej nie przyjąć i co miałam różne warianty 
przygotować? 

Radna Pietrusz - ale przyjęliśmy 

Pani Skarbnik — to ja potrzebuje 2 — 3 godziny żeby to wszystko zrobić 

Radna Pietrusz — ale tak powinniśmy przyjąć że ten wieloletni plan finansowy powinien być tak 
zamknięty zgodnie z przyjętą autopoprawką Pani Skarbnik, ale Państwo obradujecie jest to żywy 
materiał Wy na tym pracujecie teraz przyjęliście i teraz konsekwencje będą stosowanie zapisane. 
Pani Skarbnik może podać ewentualnie kwoty one nie będą inne niż wynikające z autopoprawki wy 
przyjęliście a nie musieliście 

Radna Pietrusz — Pani Burmistrz ja mam taki argument taki ze nam przedstawiono tak jak, skoro 
przyjęliśmy autopoprawkę, ale my wiemy jakie konsekwencje przyniesie w tych tabelkach a 
przyniesie ona pewne zmiany. To my nie możemy głosować ja przynajmniej, bo tu nie ma zmian ja 
głosuje nad czymś, czym zaprzeczam sobie w poprzednim głosowaniu, bo tak przyjęłam, że 
1.800.000 bo o to chodzi o te przeniesienie kredytu a w tej chwili tego nie ma my głosujemy nad 
czymś, co nie jest realne w tej chwili 

Pani Burmistrz - głosujecie nad projektem uchwały, nad którym uświadamiam Wysoką Radę, że 
jest autopoprawka wynikająca z konsekwencji waszego wcześniejszego głosowania 

Radna Pietrusz - Pani rozda na następnej sesji zmianę wieloletniego planu finansowego 

Pani Burmistrz - nie jak możecie glosować inaczej nad wpf — em, a inaczej nad budżetem. 
Przegłosowaliście budżet i teraz w konsekwencji musicie przegłosować wieloletni plan finansowy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ja myślę to, co tutaj radna Pietrusz mówi to jest zasadne, bo 
konsekwencją to jest wydrukowanie powiedzmy fizycznie tych tabelek po nowemu, ja wiem jak 
życie znam to na którejś tam sesji będziemy wracać do wieloletniej prognozy i będziemy tam 
znowu zmieniać i na tej tabelce, która będzie aktualne będziemy pracować 
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Radna Pietrusz - ale musi Pan to przyjąć te przychody 1.800.000 przy kredycie i ta tabela się 
zmieni 

Pani Burmistrz - przyjęliśmy i o to, co przyjęliście będzie musiało ulec przewartościowaniu tylko 
0 to 

Radna Pietrusz — ale uchwała dotyczy tego 

Pani Burmistrz — Pani radna Pietrusz glosowaliście ten projekt budżetu czy glosowaliście z 
autopoprawką? 

Radna Pietrusz - z autopoprawką głosowaliśmy 

Pani Burmistrz - to, czego wysyłacie żebyśmy książeczkę poprawiali teraz, bo głosujecie nad 
czymś, czego nie widzicie ta jest wydatki inwestycyjne 19%, ale po podjęcia autopoprawki jest 25% 

Radna Pietrusz — ale my w tej chwili głosujemy następną uchwałę, ja się nie upieram 
przegłosujemy tak jak będziemy chcieli, ale przegłosowaliśmy budżet z autopoprawką i w tej chwil 
budżet jest zamknięta sprawa teraz głosujemy następną uchwalę w której pisze uchwała w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy, kto jest za przyjęciem tej autopoprawki Pani 
Burmistrz? 

Pani Burmistrz - z autopoprawką 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy w punkcie przyjęcia autopoprawki Pani Burmistrz, 
Pani Burmistrz wnosi o przyjęcie autopoprawki w treści w nagłówku o wykreślenie zmiany i w § 1? 
Kto jest za przyjęciem tej autopoprawki Pani Burmistrz? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze przechodzimy do głosowania całego projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 

Pani Burmistrz - wraz z przyjętą już autopoprawką 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wraz z przyjętymi autopoprawkami to będzie sens. Kto jest za 
przyjęciem uchwały? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
1 osoba nie głosowała 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XII/129/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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z dnia 29 grudnia 2011 roku 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2011-2020 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

VIII 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu VIII odpowiedzi na wnioski, 
zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, proszę 

Pani Burmistrz - Radny Nowacki 

1. Kosze na śmieci pomyślę może coś uda się zrobić 
2. 3 Maja za wąsko jest to droga powiatowa nie możemy poszerzyć tego chodnika, ponieważ, 

byśmy wchodzili w prywatny teren niemniej jednak powiat planuje poszerzenie tej uhcy w 
tym celu domierza jadąc od centrum po lewej stronie domierza nieruchomości żeby 
poszerzyć tą drogę 

Pani Burmistrz - Radna Pietrusz 

1. ul. Grunwaldzka chodnik zobowiązania były z poprzednich lat niestety siły roboczej nie 
mieliśmy aż tak dużej żeby wszędzie realizować i wywiązywać się niemmej jednak 
rozpoczęliśmy na razie na etapie załatwiania formalności zgłoszenia robot do nadzoru 

2. Matejki przejście 

Radna Pietrusz - może nie przejście, tylko połączenie z tym chodnikiem na Jagiellońskiej, bo 
tam nie ma połączenia ta ulica 

Pani Burmistrz - ale z Matejki idąc w stronę przejazdu wchodzi się na chodnik, ten który jest 
przy placu zabaw 

Radna Pietrusz - tam jest taka góreczka i ludzie się domagają żeby tam coś zrobić nie wiem czy 
ułożyć jakieś schody coś tam trzeba zrobić 

Pani Burmistrz - sprawdzę na mapie 

Radna Pietrusz — tam gdzie Policja zatrzymuje, tam nie ma zejścia faktycznie nie ma 

Pani Burmistrz — sprawdzę na mapach jak to wygląda, czy to nie jest jeszcze w pasie drogowym, 
bo to jest droga wojewódzka 

Radna Pietrusz — nie wiem czyje to jest, ja bym chciała żeby się przyjrzeć temu tematowi 

Pani Burmistrz — zobaczymy, jak w ogóle już rozmawiałam o poprawie bezpieczeństwa na tym 
odcinku 

Radna Pietrusz - bo tam tez jest niebezpiecznie 

Pani Burmistrz - rozmawiałam już z zarządcą drogi wojewódzkiej 
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1. Napisy w wiacie żeby służby porządkowe tam bardziej zaglądały to tylko świadczy o nas, 
że tylko kilka dni wiata postawiona a już powypisywane osobiście tam zobaczyłam nie ma 
ściany od lewa do prawa powypisywane niecenzuralne również słowa. Jak będzie 
zrealizowana inwestycja światłowodów będziemy mogli wtedy myślę o monitoringu tych 
najbardziej newralgicznych miejsc, ale oprócz tego rozmawiałam z dyrektorami P K P na 
temat przesunięcia a już konkretnie przybliżenia stacji w stronę przejazdu, po co ludzie 
maja iść na szary koniec 200, 300, 400, 500 metrów jak mogą przejść przez przejazd i mieć 
150 metrów i mogli by już mieć przystanek, rozmawiałam o tym podejmują temat 
zobaczymy, co z tego wyjdzie 

Pani Burmistrz - Radny Cierpisz 
1. Cieszyno topole usunąć zobaczymy, rozpoczniemy jakoś 

Pani Burmistrz - Radna Górniak 

1. Punkty Przedszkolne Sielsko i Mieszewo ten temat już omawialiśmy na poprzedniej sesji, 
ale powiem punkty przedszkolne w tych dwóch miejscowościach zostały utworzone w 
ramach projektu. Projekt przewidywał ich funkcjonowanie do końca roku 2011 następnie 
zobowiązuje nas do kontynuacji, ale tylko do końca czerwca, dlatego w budżecie są 
zapisane kwoty na pokrycie na bieżące funkcjonowanie do końca czerwca, co będzie od 
września to zależy od kilku czynników od: deklaracji rodziców czy będą posyłać dzieci do 
tych punktów, czy może się zdarzy, że znajdzie się osoba, która zechce prowadzić prywatne 
przedszkola, ponieważ jesteśmy na to przygotowani mamy już podjętą przez radnych 
uchwałę na temat dofinansowania wtedy nie pokrywamy 100% kosztów związanych z 
utrzymaniem a tylko 75, zobaczymy jak to wszystko się potoczy w tej chwili tak jak Pani 
mówiła w Punkcie Przedszkolnym w Sielsku jest zapisanych powinno chodzić sześcioro 
dzieci, ale tak naprawdę wiemy jak to jest z chorobami dzieci i absencja jest tam bardzo 
duża tam chodzi dwoje dzieci obiekt mają naprawdę ładny, duże pomieszczenia i szatnia i 
sale zabawowe zobaczymy, jakie będzie zainteresowanie rodziców, czy będą chcieli tam 
posyłać dzieci natomiast na temat możliwości dowozu dzieci gmina jest zobligowana taki 
dowóz zapewnić, ale dla uczniów szkoły podstawowej i gimnazjum do przedszkoli nie ma 
takiego obowiązku, jeśli rodzice chcą posyłać mogą sami wozić nie możemy pomóc 

Pani Burmistrz - Radny Szymko 

1. Oświedenie za długo się świeci jest ten problem naprawdę jest ten problem na tamtej sesji 
już mówiłam, że próbuje się skontaktować z Enea do dnia dzisiejszego nie udało się 
zorganizować spotkania nie wiem jak mogę przymusić, nie płacąc faktury to nie wyjście, 
bo są umowy i mogą podać do sądu w trybie nakazowym będziemy musieli zapłacić i 
powiększone to będzie jeszcze o koszty naprawdę nie wiem jak z takim monopolistą 
rozmawiać, ale to może ulec zmianie, ponieważ przystąpiliśmy do działań mających na 
celu zorganizowanie przetargu na dostawcę sprzedającego energię, że tak powiem w 
skrócie może się okazać, że te działania te kroki spowodują u nich trochę zreflektowanie 
się i szybsze działanie 

2. co z parkingiem przy Runowskiej, tak jak mówiłam to w ogóle nie było planowane przy 
inwestycji mało tego, nieruchomość, na której jest parking w połowie głębokości miejsc 
parkingowych należą do powiatu a w połowie do gminy, gmina wraz z powiatem podjęła 
próby zrobienia tam parkingu na całej długości tylko, jaka jest możliwa tym celu 
musieliśmy całe procedury przejść związane z usuwaniem drzew, czyli pozwolenia, 
uzgodnienia z RDOS i tak dalej to tak długo trwało jakaś pleśń, grzyb chroniony i tez to 
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przeciągało całą procedurę udało się na razie zrobić to, co jest, przygotowany jest jakby 
teren pod to żeby robić dalej i będziemy próbować robić dalej 

Pani Burmistrz - Natalia Moroz 
1. uzupełnienie ławek przy ulicach w mieście przyjrzymy się temu problemowi 
2. oświedenie wokół urzędu co drugą jeśli będzie taka możliwość techniczna chodzi to 

zrobimy to, zrobiliśmy to już na drodze między Węgorzynem a Runowem Pomorskim 
możemy to zrobić 

Pani Burmistrz - sołtys Słomiński 
1. ale już go nie ma barierki na drodze do Siedlic chciałam tylko poinformować, że 

wystąpiłam do Zarządu Dróg Powiatowych z prośbą o poprawienie tego zjazdu, bo to 
chodzi tylko o ten zjazd, ponieważ łuki są według nas, naszej opinii są trochę źle 
wyprofilowane powoduje to, że większym składem jak tir, ciągnik siodłowy z naczepą po 

, prostu tylnymi kołami wjeżdża, wpada w ten rów, sprawy już przekazaliśmy i czekamy na 
odpowiedzi 

Pani Burmistrz - sołtys Stępkowski 
1. skrzyżowanie z droga na Podlipce wiem widziałam doświadczyłam też tego i będę 

monitowała domagając się od dróg wojewódzkich od zarządu, żeby poprawili, bo 
skrzyżowania są w gestii wyższego rangą, czyli jeśli to jest skrzyżowanie z drogą powiatową 
czy gminną czy wojewódzką to województwo jest 

Sołtys Stępkowski — ale to jest droga powiatowa do Podlipiec 

Pani Burmistrz — do Podlipiec jest powiatowa, ale problem występuje na skrzyżowaniu drogi 
powiatowej z drogą wojewódzką za skrzyżowania odpowiada wyższą ranga, czyli droga 
wojewódzka do nich będę się dobijać z tym tematem 

Pani Burmistrz - Sołtys Margol 
1. dziury ja już ten temat poruszałam na spotkaniu ostatnim z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad otrzymałam aczkolwiek ustne zapewnienie kierownika, że w 
przyszłym roku planują jakby uzupełnić czy poprawić te dziury na poboczu i jeszcze 
dodatkowo wiem, że planują zrobić nam chodniki w dwie strony w stronę Drawska do 
przystanku autobusowego i w stronę Węgorzyna również do przystanku autobusowego 

Pani Burmistrz - Sołtys Stępień 
1. Enea to jest podobna sytuacja będziemy próbować 

Pani Burmistrz - Radna Kamińska 
1. Dworzec P K P Runowo, już rozmawiałam ze strażnikiem przekazując te głosy i te 

interpelacje, będę egzekwować czy faktycznie jest to czynione czy podjeżdżając 
funkcjonariusze wychodzą i przechadzają się prewencyjnie 

Pani Burmistrz - Sołtys Wierzchowska 
1. Umowy z Wodociągami rozmawiałam po tamtej sesji, bo sołtys zgłaszała to od 

Wodociągów otrzymałam informacje, że umowy są podpisane fakt faktem, że nie wszystkie 
zostały odesłane spowrotem do mieszkańców aczkolwiek dostałam dzisiaj, wczoraj pismo 
od Wodociągów, że w nawiązaniu do wcześniejszej rozmowy i mojego pisma w tej sprawie 
proszą o jego uzupełnienie poprzez wskazanie osób konkretnie z imienia i nazwiska, której 
opisana sytuacja dotyczy, bo inaczej oni nie mogą tego zweryfikować ogólnie są podpisane 
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tak, ale jakbyśmy mieli od Państwa konkretnie imię i nazwisko osób, które nie mają umów 
u siebie to wtedy mamy przekazać 

Radna Kamińska — czy mogę mieć propozycję w tym temacie? 

Pani Burmistrz - tak 

Radna Kamińska - nie osoby tylko osoba spisująca niech się dowiaduje i po prostu odeśle im tą 
wiadomość, będzie to najszybciej przy spisie Hcznika spisujący ma się zapytać czy Pani ma umowę 
zwrotna czy nie? Jeżeli nie ma niech spisze te osoby a nie będziemy się zwoływać i tak chodzi i tak 
chodzi 

Pani Burmistrz - możemy tak odpowiedzieć 

Radna Kamińska — to bardzo proszę 

Pani Burmistrz - zobowiązując ich do tego i to chyba wszystko już 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz, czy są jeszcze jakieś dopytania do 
tych odpowiedzi na interpelacje i zapytania?, nie widzę 

IX 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu IX informacja Przewodniczącego 
Rady Miejskiej o działaniach podjętych w okresie między sesyjnym. Powiem tak ja na poprzedniej 
sesji powiedziałem, że Regionalna Izba Obrachunkowa wszczęła postępowanie w sprawie 
unieważnieniu części zapisów w naszych podjętych uchwałach i jak przypuszczałem stwierdziła 
nieważność w części uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 października w sprawie 
wysokości opłaty targowej to jest może mniej bolesne, bo ona dotyczy mieliśmy zapis, że w 
paragrafie, tam było, że dzienna opłata targowa nie może być niższa niż 5 złotych my tam 
ustaliliśmy od metra to akurat w tym punkcie unieważnili, ale trudniejszy jest temat, bo druga 
uchwała, która stwierdza nieważność części uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 
października w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości wiele, wiele lat temu ten temat 
przerabialiśmy to dotyczy zwolnień naszych emerytów i rencistów za te wszystkie budynki 
gospodarcze i inne. Z uzasadnienia wynika, że jest to niekonstytucyjne pewnie będę to jeszcze z 
mecenasem rozmawiał do tej pory przez wiele lat obowiązywało to zwolnienie, był problem, bo co 
Ci renciści mają zrobić burzyć te budynki rozbierać to jest nielogiczne. Regionalna Izba ja tak 
sugeruje stoi na stanowisku szukania pieniędzy dla gmin i uchyliła w tym punkcie, że nie możemy 
zwalniać tych naszych emerytów i rencistów z podatku od nieruchomości pewnie wrócimy do 
tematu z Panią Burmistrz. W okresie między sesyjnym Pani Burmistrz mówiła odbyły się Mikołajki 
część radnych była na tych Mikołajkach, większość radnych dała swoje wsparcie finansowe na te 
paczki. To było połączone z OPS — em i częścią sołectw i część radnych była ja również tam z 500 
dzieci się bawiło jest to miłe i praktycznie, co roku powinno się praktykować jak to zrobić na 
przyszłość to trzeba usprawnić, bo za duży harmider jak w szkole tak jest to nie idzie wytrzymać. 
Na 50 — lecie Złotych Godów to poszedł mój zastępca była to uroczystość uhonorowania 
medalami Pani Burmistrz od Prezydenta wręczała medale Pan Zastępca Szymko reprezentował 
mnie były też Jasełka i Wigilia w Runowie ja byłem na Jasełkach w Ginawie tak się złożyło, że Pani 
sołtys nie ma jej już ja chciałem jej podziękować, bo zmobilizowała młodzież ginawską, mimo, że 
świetlicy nie ma, ale to się zdarzyło chyba od konsekracji kościoła pierwszy raz kościół był pełny, 
mocno pełny to było w pierwszy dzień świąt w tych Jasełkach uczestniczyły dzieci i część 
dorosłych osób i tą dorosła osobą też byłem ja Baltazarem, ktoś tam z radnych był widział, jest 
nagrane i są zdjęcia to, co się mówiło o tej wsi Pani Basia Górniak mówiła to faktycznie musi być 
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inicjatywa oddolna. Mamy dwieście osiemnaście tysięcy to tych pieniędzy nie było w sołectwach 
może nie da się utrzymać świetlic tak jak Radna Sławska, bo może nie są to pieniądze bezpośrednio 
na utrzymanie świetlic, ale troszeczkę one są na to, bo możemy mieć pieniądze w budżecie i tymi 
pieniędzmi dzielić a chodzi o to, że te samorządy wiejskie one się dobrze gospodarzą ja to tak 
określam, chociaż wpadki czasami są tam sołtysi nieraz mówię, że nie do końca może znają, ale, te 
pieniądze się rozchodzą, ale po kontroli wydatków sołeckich to myślę, że warto było te pieniądze 
dać i tak trzymać a te świetlice wiejskie to wspólnie musi się utrzymywać i Gmina i Rada Sołecka a 
jest ta inicjatywa tylko trzeba tam wspomagać z tych wszelkich działań między sesjami to by było 
wszystko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wolne wnioski i komunikaty Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Węgorzynie, Gimnazjum imieniem „Orła Białego" w Węgorzynie wraz z Parafią pw. W N M Panny 
w Węgorzynie organizują w dniu 10 stycznia o godz. 14: 00 w hali sportowej V Powiatowy Festiwal 
Kolęd i Pastorałek. W związku z tym zwracamy się z prośbą finansową na zakup nagród. Komenda 
Powiatowa Państwowej Straży Rybackiej zwraca się z prośbą o przyznanie funduszy na działalność 
straży rybackiej na terenie powiatu łobeskiego społeczna straż rybacka powstała na wniosek 
Polskiego Związku Wędkarskiego decyzją Rady powiatu z dnia 23 stycznia 2002 r. ta cała ich 
historia brakuje środków finansowych na zakup paliwa do samochodów służbowych tylko dotacja 
z Urzędów Gminy i Miejskich umożliwią nam szersze wykonywanie powierzonych nam zadań i 
przyczyni a się w znacznym stopniu do zwalczania kłusownictwa na naszym terenie. Ja myślę, że tu 
oprócz radnych do Pani Burmistrz budżet taki chojny to Pani. Czy są wolne wnioski i komunikaty? 

Pani Burmistrz — ja mówiłam już wcześniej że przygotowane zostały takie komunikaty jak 
przyłącza do sieci gazowej w sprawie azbestu, które chcemy kontynuować zadanie rozpoczęte w 
tym roku i w sprawie oczyszczalni przydomowych te komunikaty zostały rozdane Państwu 
Sołtysom i bym prosiła informować mieszkańców o tych możliwościach, ponieważ składanie 
wniosków jest określone do 31 marca i jeszcze jedno odnośnie imprez 8 stycznia odbędzie się 
Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy w hali widowiskowo sportowej -od godz. 15:00, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz 

Radny Cierpisz — w wolnych wnioskach mogę? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę 

Radny Cierpisz - bo przy interpelacjach mi to wyleciało ja bym chciał, żeby Pani Burmistrz 
spowodowała i sołtys z Podlipiec też prosił żeby podcięli czy niektóre usunęli drzewa między 
Podlipcami a Dłuskiem może informacja a później bardziej precyzyjnie to sołtys by wyjaśnił 

Pan Stępkowski Sołtys Podlipiec — może dopowiem, jaka jest sytuacja jak pisałem o zezwolenie, 
ale co prawda to jest na drodze gminnej, ale powiat odmówił ścięcia tych drzew, chodzi o to, że to 
jest tak z Podlipiec do Dłuska 

Pani Burmistrz - te wierzby duże 

Pan Stępkowski Sołtys Podlipiec — ja już nic nie mówię o tych wierzbach ja już mówię przez 
sam Sarnikierz gdzie są te dołki już jak się wjeżdża od strony kowalni jak się wjeżdża od strony 
Podlipiec te topole jak te wichury były to temu, co mieszka na kowalach pod same mieszkanie 
padły takie konary. Przyjechała ekipa, bo dostaliśmy zezwolenie tylko na ociosanie tego, przyjechała 
ekipa z 3 metrową drabiną i nic nie zrobili i dalej tak stoi jak jest 
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XI 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje przed zarriknięciem sesji, chciałbym z końcem roku 
2011 złożyć wszystkim radnym, sołtysom, prasie dla obsługi rady, mecenasa i pracownikom urzędu 
wszystkiego najlepszego, wszelkiej pomyślności na rok 2012. Chciałoby się powiedzcie, że my 
wszyscy radni i sołtysi wszyscy mieszkańcy mieli marzenia, ale żeby te marzenia, chociaż w części 
się spełniały, bo marzenia, które się trochę spełniają to lepsze rok może być zawsze nie wszystkie 
się spełniają, ale chociaż marzenia Was wszystkich wam się spełniły w Nowym Roku 2012 

Pani Burmistrz — dziękujemy wzajemnie i zapraszam na wspólne witanie nowego roku przy 
kościele 

Przewodniczący Rady Miejskiej — zamykam XII sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 37 ponumerowanych stron oraz 9 załączników. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

PrzewodniczącyMady Miejskiej 

azuro 

Protokołowała: 

Wloleta Wojnarowska 
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